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MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V TREBIŠOVE 
 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 

 

ZO ZASADNUTIA MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA V TREBIŠOVE 

 

21. zasadnutie           dňa 20. 09. 2021           začiatok o 9.00 h 

 

 

Predsedajúci:    PhDr. Marek Čižmár, primátor 

 

 

Prítomní poslanci:   1.   Mgr. Martin Begala    

2.   Ing. Dušan Biž 

3.   Ing. Peter Bobík 

4.   MUDr. Iveta Čeplíková 

5.   Miroslav Davala 

6.   Koloman Demeter 

7.   Ing. Peter Duč 

8.   PhDr. Daniela Fecková 

9.   Ing. Jozef Gazdag 

10. Bc. Jozef Gedeon 

11. Ing. Gejza Gore 

12. MVDr. Ivan Hrdlík 

13. PhDr. Beáta Kereštanová 

14. Jozef Krucovčin 

15. Mgr. Viera Mokáňová 

16. Mgr. Roman Ostrožovič   

17. Mgr. Jindřich Sosna 

18. Ing. Jaroslav Soták 

19. Ing. Martin Telepovský 

20. František Tomko 

 

 

 

Neprítomní poslanci:  1.   Babken Chačlarian 

     2.   Ladislav Ivan 

     3.   MUDr. Dušan Tomko 

     4.   MUDr. Ľudmila Vasilková 

 

 

 

Prednosta Mestského úradu v Trebišove Mgr. Peter Sovák prítomný. 

 

 

Ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny (príloha č. 1). 
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B o d  č. 1 

Otvorenie 

Primátor otvoril 21. zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Trebišove. Privítal poslancov mestského 

zastupiteľstva  aj  všetkých ostatných prítomných. Konštatoval, že zasadnutia sa zúčastňuje 

nadpolovičná väčšina poslancov, z celkového počtu 24 poslancov je  momentálne prítomných 19 

poslancov, mestské zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa.   

 

 

 

B o d  č. 2 

Schválenie programu 

PhDr. Čižmár: 

Návrh programu zasadnutia ste dostali na pozvánke (príloha č. 2).   Dávam hlasovať o tom, aby sa 

dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva riadilo uvedeným programom. 

Nech sa páči, hlasujte. 

 
Návrh programu: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov 

4. Interpelácie a podnety poslancov 

5. Diskusia 

6. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie finančnej 

7. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie výstavby a majetku 

8. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie bytovej 

9. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie školstva, kultúry a športu 

10. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov 

11. Rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 3/2021 

12. Rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 4/2021 

13. Použitie prostriedkov rezervného fondu – AVŠ a letné kúpalisko 

14. Použitie prostriedkov rezervného fondu – cyklotrasy 

15. Použitie prostriedkov rezervného fondu – zriadenie pivničných kóji 

16. Polročná monitorovacia správa za obdobie od 01.01.2021 do 30.06.2021 Programového 

rozpočtu mesta Trebišov 

17. Žiadosť o úverový produkt – kontokorentný úver 

18. Nákup osobných motorových vozidiel pre Mestskú políciu Trebišov 

19. Dotácia pre mesto Hodonín za účelom poskytnutia pomoci ľuďom postihnutých prírodnou 

katastrofou 

20. Prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa (MUDr. Vladimír 

Dančák) 

21. Prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa (Ing. Jaroslav 

Korpáš a Paulína Korpášová) 

22. Prenájom pozemkov za účelom zriadenia stavby (Trebišovské hotelové družstvo) 

23. Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena (Bytový podnik Trebišov, s.r.o.) 
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24. Dodatok č. 1 k Nájomnej zmluve (PaedDr. Blanka Matuchová) 

25. Dodatok č. 1 k Nájomnej zmluve (Stredná odborná škola služieb a priemyslu sv. Jozafáta) 

26. Dodatok č. 3 k Zmluve o nájme (Gréckokatolícka eparchia Košice) 

27. Zriadenie vecného bremena (TAJBA, a.s.) 

28. Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena (GREEN SIDE TV s.r.o.) 

29. Doplnenie lokalít do obstarania Zmien a doplnkov č. 7 Územného plánu mesta Trebišov 

30. ZŠ M. R. Štefánika – obnoviteľný zdroj energie 

31. Trebišov – revitalizácia vnútrobloku sídliska Sever – lokalita 1 

32. Trebišov – revitalizácia vnútrobloku sídliska Sever – lokalita 2 

33. Trebišov – revitalizácia vnútrobloku sídliska Sever – lokalita 3 

34. Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Trebišov č. 170/2021 o určení výšky 

príspevkov v školách a školských zariadeniach 

35. Udelenie Ceny mesta Trebišov 

36. Návrh na udelenie Ceny predsedu Košického samosprávneho kraja 

37. Vzdanie sa členstva v Komisii bytovej Mestského zastupiteľstva v Trebišove 

38. Informatívna správa o stave rekonštrukčných prác na objekte Mestskej športovej haly 

39. Správa o výsledku kontroly dodržiavania Všeobecne záväzného nariadenia mesta Trebišov č. 

140/2015 a 164/2019 o miestnych daniach v časti – Daň za užívanie verejného priestranstva 

za roky 2018 – 2020 

40. Správa o výsledku kontroly hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Trebišov 

v Základnej škole Ivana Krasku 342/1, Trebišov za rok 2020 

41. Rôzne 

42. Záver 

 

Hlasovanie za  program rokovania: 
(hlasovanie č. 1) 

 

za: 19,  proti: 0,  zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

- primátor konštatoval, že program dnešného zasadnutia  bol schválený 

 

 

 

 

B o d  č. 3 

Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov 
 

Primátor odporučil mestskému zastupiteľstvu, aby v návrhovej komisii pracovali poslanci: 

 

1. Mgr. Jindřich Sosna 

2. MVDr. Ivan Hrdlík 

3. Ing. Jaroslav Soták 

 

Keďže k zloženiu návrhovej komisie neboli predložené iné návrhy, primátor dal hlasovať o zložení 

návrhovej komisie v zmysle ním predloženého návrhu. 
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Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 2) 

 

za: 19,  proti: 0,  zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

- primátor konštatoval, že návrhová komisia bola schválená v zložení, ako bolo navrhované. 

 

 

Za overovateľov zápisnice a uznesení o priebehu rokovania 4.  zasadnutia  mestského zastupiteľstva    

primátor určil  poslancov: 

 

1. Ing. Jozef Gazdag 

2. MUDr. Iveta Čeplíková 

 

K zápisnici z predchádzajúceho zasadnutia mestského zastupiteľstva neboli vznesené žiadne 

pripomienky, bola overená overovateľmi, primátor ju vyhlásil za schválenú. 

 

 

 

 

B o d  č. 4 

Interpelácie a podnety poslancov 
 

PhDr. Čižmár: 

Nech sa páči, otváram tento bod. 

 

MUDr. Čeplíková: 

Dobrý deň, želám každému pekný deň. Ja mám niekoľko otázok.  

Chcela by som sa spýtať, či v rámci jesenného upratovania budú dané veľkoplošné kontajnery. 

Chcela  by som apelovať na prevádzkovateľov športového areálu, že či by nemohla byť jacuzzi 

zapnutá aspoň cez sobotu, nedeľu od 10.00 h. Ľudia sa sťažujú, že v podstate si zaplatia takisto ako 

ten, čo príde o druhej a nemá ani ten komfort jacuzzi. 

Ďalej, chcela by som pochváliť, bola som na stojisku pozrieť na Severe, na Hodvábnej ulici, veľmi 

pekné stojisko. Majú vybavené s čipom, veľmi jednoduchá manipulácia s čipom, majú tam kameru, 

majú tam svetlo, keď sme otvorili, krásny poriadok. Ja si myslím, že viaceré lokality by si mali brať 

z toho príklad. 

A ešte by som sa chcela spýtať, že či vieme viacej ohľadom optimalizácie nemocníc a teda to znamená 

rušenie niektorých regionálnych nemocníc, že či vieme viacej. Viem, že prebehla schôdza, tak snáď 

dačo viac. Ďakujem. 

 

PhDr. Čižmár: 

Začnem od posledného podnetu, interpelácie  k téme optimalizácia siete nemocníc, sa vrátim v rámci 

bodu Diskusia, máme na to určený aj priestor. 

Čo sa týka stojiska na Hodvábnej ulici, túto referenciu posunieme tým, ktorí sa zaslúžili o tento 

projekt, bola to iniciatíva tam žijúcich obyvateľov. 

Vzhľadom na to, že prvé dve interpelácie sa týkali prípravy jesenného upratovania a prevádzky areálu 

vodných športov, konkrétne krytej plavárne, poprosím technické služby v zastúpení pána Davalu, aby 

sa vyjadrili k tomuto bodu. Nech sa páči.  

 

Davala:  

Dobrý deň prajem, vážené poslankyne, vážení poslanci. Ja by som sa vyjadril len k bodu, čo sa týka 

jesenného upratovania. Áno, je pripravované jesenné upratovanie tak, ako po minulé roky, ako nám aj 

ukladá zákon. Je zatiaľ navrhnutý termín 13. – 17. 10., čiže od štvrtku do nedele, jesenné upratovanie. 
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A poprosím pán primátor, pokiaľ by sa mohol k areálu vodných športov vyjadriť vedúci Mgr. Sosna. 

Ďakujem.  

 

PhDr. Čižmár: 

Nech sa páči, pán Mgr. Sosna. 

 

Mgr. Sosna: 

Dobrý deň každému. Takže k podnetu páni poslankyne len toľko, že jacuzzi sa zapína až v čase, keď 

sa zapína aj wellness, pretože jacuzzi je prvok wellnessu. Ľudia, ktorí si kupujú lístok na plávanie si 

nekupujú wellness a to  že majú jacuzzi k dispozícii, to je taký bonus pre tých vlastne kúpajúcich sa. 

Takže, tá jacuzzi slúži vlastne, je jedným prvkom wellness centra, preto sa zapína až od 14.00 h ako sa 

zapína aj wellness. Pokiaľ bude nejaký tlak verejnosti, no neviem. 

 

PhDr. Čižmár: 

Určite sa prehodnotí, pokiaľ je takáto požiadavka, tak sa bude riešiť možno v režime, možno v bežnom 

režime tak, aby bola k dispozícii. Prvé návrhy, ktoré boli od správcu boli také, aby tento prvok bol 

súčasťou wellness centra, čo sa aj deje každý deň v určených hodinách, ale pokiaľ je to tak, ako 

hovoríte, tak budeme to riešiť riadne formou prevádzky, bežnej prevádzky.  

 

Tomko: 

Prajem všetkým prítomným pekný deň. Mám niekoľko podnetov.  

Prvý podnet je z Ulici roľníckeho povstania, myslím, že táto ulica je na Paričove, je najhoršia ulica 

v Trebišove. Treba sa tam ísť pozrieť, skutočne táto ulica už nespĺňa ani tankodrom. Obyvatelia 

právom sú rozhorčení, že nemajú možnosť po tejto ulici bezpečne cestovať motorovým vozidlom 

a peši v noci vôbec. Tento podnet som hovoril, že prednesiem na zastupiteľstve. Poprosil by som 

vedenie mesta, alebo tých, ktorí sú kompetentní sa pozrieť na tú Ulicu roľníckeho povstania. To je môj 

prvý podnet občanov. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ja ti na to hneď odpoviem tak, ako sme už rozprávali niekoľkokrát na stretnutí s vami poslancami. 

Hovorili sme o tom, že samozrejme berieme do úvahy stav komunikácií, ale tieto veci sú v pláne 

riešenia v tom aktuálnom roku 2022, tzn. v nasledujúcom roku, pretože momentálne prebieha proces 

výstavby, resp. rekonštrukcie kruhových križovatiek a spevnených plôch. Práve toto bolo začiatkom, 

na základe toho sa vieme odpichnúť, aj čo sa týka finančného krytia a tam každý z vás poslancov už 

bude môcť predostrieť návrhy, ktoré budú súčasťou plánu rekonštrukcie a opráv v nasledujúcom roku. 

Takže, my si uvedomujeme, že mnohé komunikácie potrebujú opravu, resp. rekonštrukciu, k tomu 

však budeme pristupovať systematicky, pretože v prvom rade je potrebné ukončiť v rámci tohto roka, 

myslím ešte jesene a potom na začiatku, na jar ukončiť rekonštrukcie kruhových križovatiek. Keďže 

momentálne už vieme v akej cene sa realizuje táto investícia, vieme v rámci prípravy rozpočtu na rok 

2022 naplánovať úseky z analýzy, resp. z pasportu, ktorý bol pripravený, o ktorom viete. Čiže tak, ako 

to bolo avizované, opravy sa budú realizovať, samozrejme v rozsahu, ktorý dovolia zrejme financie. 

Vieme v akom období sa nachádzame, vieme akým spôsobom sú financované samosprávy, v akom 

objeme prichádzajú peniaze z podielových daní, ktoré sú de facto hlavným zdrojom financovania 

mesta, takže tomu budeme musieť prispôsobiť aj naše rozhodnutia, ale každopádne tie, ktoré sú 

v havarijnom stave budú prvoradé, resp. budú na prvých miestach v rámci opráv.  

 

Tomko: 

Ďakujem pán primátor za prvý podnet – odpoveď. 

Druhý podnet je opäť z priemyselnej zóny, Ulica 29. augusta, je to ulica, kde má sídlo, môžem 

povedať stovky firiem v Trebišove, stovky, no desiatky firiem. Je tam ulica, kde sa ide na STK 

k Jozefimu. Sú tam obrovské výtlky, už niekoľko mesiacov. Tiež ma oslovili podnikatelia, či sa nedá 

s tým niečo robiť, lebo nosia sa tam i stavebné materiály, ktoré v prípade vojdenia toho nákladného 

auta do výtlku sa môže poškodiť, či skutočne sa tie diery nedajú nejakým spôsobom opraviť.  
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PhDr. Čižmár: 

Tento podnet adresujem hneď technickým službám v rámci plánu tých čiastkových opráv, ktoré sa 

realizujú priebežne v celom meste, v jednotlivých častiach mesta tak, aby boli zahrnuté ešte v tomto 

období a čo najskôr.  

 

Tomko: 

Ďakujem.  Môj tretí podnet sídlisko Sever. Vieme čo sa tam chystá, výstavba novej bytovky, je tam 

podnet opäť na križovatku Varichovská, Ternavská. Táto križovatka, je križovatka ciest, kde platí 

pravidlo prednosti vozidiel prichádzajúcich sprava, je  to tzv. pravidlo pravej ruky. Bolo by dobre tam 

osadiť na tej križovatke značky – „daj prednosť“ a „hlavnú cestu“, vzhľadom k tomu, že ako náhle 

dôjde k výstavbe, bude tam väčší počet vozidiel, takže úplne to zjednoduší tú križovatku, ako pravidlo 

pravej ruky.  

 

PhDr. Čižmár: 

V rámci každej investície a pokiaľ sa to dotkne alebo má v pláne dotknúť aj dopravnej situácie sa 

prejednávajú kroky, ktoré sa riešia v rámci obmedzení alebo nejakého presmerovania dopravy. Tak 

tomu bude aj v prípade developerského projektu, čiže predpokladám, že pred samotným spustením 

realizácie tohto projektu, prebehne rokovanie na úrovni mesta v zastúpení dopravného inšpektorátu 

a vzhľadom na podmienky a možnosti sa doriešia aj povinnosti jednotlivých zúčastnených, tzn. tak aj 

samosprávy mesta, tzn. k sprehľadneniu, zjednodušeniu dopravy, takisto pre peších a celková 

dopravná situácia na sídlisku Sever.  

 

Tomko: 

Ďakujem za odpoveď.  

Ďalší podnet je zo sídliska Juh. Je to križovatka ciest Boženy Nemcovej a Ladislava Sáru, je tam 

zelený pás, je tam už obrovský výtlk na tomto zelenom páse, či by sa tam dajaká sutina nedala vyviesť, 

aby tam nepoškodzovali pneumatiky kolies. 

 

PhDr. Čižmár: 

Poprosím technické služby, poznačiť si tento podnet a doriešiť ho v najbližšom období.  

 

Tomko: 

Ďalší podnet pán primátor, určite o tom vieš, je podnet z Nového Majera a to je MHD, preprava detí do 

škôl. Ráno ide autobus o 7.00 h a potom nasleduje, 2x tam chodí autobus za celý deň, či by sa nedalo 

tam ešte, myslím, že títo obyvatelia z Nového Majera aj poslali nejaký rozpis, či sa nedá im pomôcť 

v tomto smere ešte jeden spoj tam zriadiť.  

 

PhDr. Čižmár: 

Rieši sa to, tak na úrovni vedenia mesta, konkrétne pani zástupkyňa, vedúca oddelenia školstva aj zo 

zúčastneným, tzn. pánom riaditeľom, lebo predovšetkým je to otázka dochádzania do školy. 

Predovšetkým ide o to, aby sa zoptimalizovalo to, čo je reálne možné ponúknuť ARRIVOU, to, čo 

potrebujeme zabezpečiť pre týchto ľudí a stále sa hľadá variant, ktorý je výhodný aj pre jednu aj pre 

druhú stranu, resp. ktorý by mal pomôcť týmto obyvateľom. Zatiaľ podľa tých informácií, ktoré mám 

sa aj na základe tejto iniciatívy riešili zmeny, prípadne spoje presne v zmysle požiadaviek, ale 

samozrejme, niekedy sú tie požiadavky o čosi náročnejšie, aké sú reálne možnosti na naplnenie. 

V konečnom dôsledku  treba si uvedomiť aj to, že mestská hromadná doprava, ktorú zabezpečuje 

ARRIVA je platená mestom, tzn. každoročne doplácame časť, z ktorej vyplýva to, že nie sú stále 

vyťažené všetky spoje. Neviem reflektovať na individuálne požiadavky jednotlivcov, a to sa týka 

všetkých častí mesta. Čiže všade sa snažíme zoptimalizovať aj časť za koľajami, aj Paričovskú časť, 

samozrejme aj sídlisko Juh, prípadne severnú časť mesta.  

 

Tomko: 

Ďakujem za odpoveď. Ešte v predchádzajúcom zastupiteľstve som mal interpeláciu, na ktorú mi 

nebolo odpovedané, preto ju zopakujem ešte raz. Na Ulici Čsl. armády, kde je Pestochov, tam je 
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vybudované pri bytovke 1853 pekné parkovisko, ale oproti nemu je ďalšie parkovisko, ktoré je 

nedokončené alebo sa plánuje dobudovať. Obyvatelia sa ma pýtali, či by len štrk tam nedalo sa dať, 

v prípade dažďa nedá sa tam parkovať na tomto parkovisku pri Pestochove, Ulica Čsl. armády.  

 

PhDr. Čižmár: 

Vieme, o ktorej časti, niekedy to bolo železiarstvo, ten obchod. My riešime a v pláne máme 

spevňovanie rôznych častí, či už v sídliskových oblastiach alebo v blízkosti nejakých športových, 

kultúrnych a spoločenských centier, tak k tomu pristupujeme postupne a v zmysle plánu požiadam 

technické služby, aby túto časť preverili a pokiaľ je to možné, aby sa spevnila aspoň takouto drťou.   

 

Tomko: 

Ďakujem za odpoveď.  

Posledná moja interpelácia je poďakovanie na môj podnet a zástupkyni primátora Vierky Mokáňovej, 

sme na mestskej rade interpelovali mesto ohľadom Ulice kpt. Nálepku. Chcem poďakovať, že tento 

podnet je už v poriadku, Ulica kpt. Nálepku bola opravená a suť z chodníkov bola vynesená. Ďakujem.  

 

MVDr. Hrdlík: 

Pán primátor, kolegyne, kolegovia, milí hostia, mám len dve interpelácie, mňa nejak neoslovujú tí 

voliči na rozdiel od Fera. Chcel by som nadviazať na Fera, na tú Ulicu 29. augusta, je tam dosť 

nešťastne ten lievik, ktorý sa odbočuje zo Švermovej, doprava na bitúnok, na STK, tam sa vytvára 

lievik a tam parkujú tí občania pred svojimi domami a nie je to dobre, lebo ide autobus, medzitým ide 

z druhej strany nejaké nákladné auto, už tam je zápcha, jedni cúvajú, druhí dopredu, neviem, či  tam 

nebolo by dobre, a to už niekoľko krát sme riešili pán primátor, nejaký zákaz zastavenia alebo zákaz 

státia, nedobre to je. Tí, čo tam chodia častejšie, ja tam chodím dosť často, je tam problém. Autobus 

ide, z druhej strany ide auto na STK nákladné a už to problém veľký. 

 

PhDr. Čižmár: 

V jednom smere jazdy je to riešené, takto úplne obmedziť ulicu bez možnosti zastavenia sme nechceli 

aj vzhľadom na to, že tam žijú obyvatelia. 

 

MVDr. Hrdlík: 

Tam parkujú, dve, tri autá sú tam stále.  

 

PhDr. Čižmár: 

Mestská polícia vykonáva sústavné preventívne akcie, tzn. slovné upozornenia, robili sme aj písomné 

upozornenia na okolitých uliciach. Budeme musieť pravidelne a v početnejšom režime tieto akcie 

opakovať. Je pravdou to, že sa stretávame častokrát s argumentáciou, že ľudia majú odstavené auto len 

kvôli nejakému krátkodobému pobytu doma, alebo len kvôli nejakému vybavovaniu, nákupu. 

Bohužiaľ, realita je častokrát taká, že tie ulice sú zaplnené, priechodnosť je obmedzujúca a zvlášť pre 

vozidlá záchrannej techniky to, čo častokrát opakujeme. Pristúpiť ku plnej reštrikcie zákazu 

parkovania nikto nechce, ani samospráva a predpokladám, že by to nebolo dobre ani tam pre žijúcich 

obyvateľov. Je to bohužiaľ stále len na upozorňovaní a preventíve, takže požiadam mestskú políciu, 

aby sa v týchto častiach mesta, ale nielen v tých ale tam, kde tento takýto prejav nedisciplinovanosti sa 

objavuje častejšie, aby sa realizovali takéto akcie a tak, ako sme aj vám avizovali a bolo to prednesené 

pri výročnej správe. Snažíme sa riešiť tieto problémy hlavne preventívou, upozornením.  

 

MVDr. Hrdlík: 

Oslovila ma jedna pani, horlivá športovkyňa, chodí behať po hrádzi, ale teraz sa už skôr stmieva, tak 

chodí do parku. Hovorí, že všetko výborne, park, spokojná je, s novým asfaltom aj čisto je. Poprosila 

ma, či by som neinterpeloval, osvetlený je park, ale tá milenecká, ktorá je taká zokruhovaná, tak tam 

nie sú svietidlá, keby sa dalo niečo do budúcna. Chodí  behať večer niekedy o siedmej a už dosť tam je 

tma. 
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PhDr. Čižmár: 

Toto je vec pohľadu, pretože my  sme túto vec riešili aj na úrovni mesta už častokrát. Máme názory  

aj -  aj, tzn. bolo už predbežne v pláne zokruhovať to osvetlenie tak, aby bola nasvietená aj milenecká, 

mali sme odozvu aj zo strany občanov také, že táto ulica nikdy nebola nasvietená alebo ulička, nie 

ulica. Bola to tak, ako ju poznajú Trebišovčania milenecká, aj z uvedeného dôvodu sme zatiaľ k tomu 

nepristúpili. Každopádne, keď to bude nevyhnutné, treba si uvedomiť, že tam bude zásah do zelene aj 

montážou takéhoto osvetlenia. Vieme si to predstaviť možno pri nejakej celkovej rekonštrukcii, ktorá 

by mohla obsiahnuť  časť mesta a určite bude potrebná aj v niektorých častiach parku, takže áno, 

možno kvôli zokruhovaniu, využívaniu na športové účely, rekreačné účely, áno, vieme si to predstaviť, 

ale tá investícia teraz momentálne ešte nebola zrealizovaná aj z toho dôvodu, že mnohí Trebišovčania 

si to pamätajú tak, že to bola jedna z častí parku, ktorá sa nenasvecovala. 

 

MVDr. Hrdlík: 

Asi zámerne to tak bolo robené. 

Ďalšia interpelácia. Už pani poslankyňa Kereštanová niekoľkokrát hovorila, ten dolný koniec, tí 

obyvatelia, hlavne po desiatej hodine je tam dosť veľa prašnosti z tej teplárne. Oni hovoria, že musia 

umývať okna, parapety, dosť to je také, hlavne cez deň to nevidno, ale večer, oni prídu ráno a už ráno 

je problém s tým. Neviem, či majú nejaké filtračné zariadenie alebo dačo spaľujú večer také, čo 

nechcú cez deň spaľovať a dosť  tam je zadymené hlavne, keď je tlaková níž, tlačí dole a je s tým 

problém.  

 

PhDr. Čižmár: 

Táto iniciatíva aj zo strany vás poslancov, bola prejednaná na úrovni rokovaní s Trebišovskou 

energetickou. Momentálne sa rieši táto investícia, tzn. modernizácia filtračného zariadenia a navýšenie 

komínovej časti. Myslím, že na tú už prebehlo aj stavebné konanie. Takže to, čo avizovali 

predstavitelia Trebišovskej energetickej sa aj napĺňa, tzn. navýši sa komínová časť a tým pádom ten 

dosah toho popolčeka a splodín už nebude bezprostredný konkrétne na túto časť mesta.  

 

Ing. Bobík: 

Prajem pekný deň všetkým aj ja. Ja mám jednu interpeláciu, pokiaľ by to bolo možné. Chcel by som 

poprosiť, predpokladám, že organizačné oddelenie, ak by bolo možné pripraviť v rámci mestskej časti 

Milhostov evidenciu adresných miest, resp. adries v rámci ulíc súpisných, orientačných čísel. Je to 

taký pozostatok, ktorý nám zostal ešte z éry 1987, keď sa Milhostov pričlenil k Trebišovu. Stretol som 

sa už na viacerých miestach s tým, že v informačných systémoch verejnej správy vo väčšej časti už 

ako náhle zadáte mesto Trebišov, tak ulica, súpisné, orientačné číslo je povinné. Táto povinnosť 

myslím, že už niekoľko rokov zo zákona vyplýva. Čiže my ulice máme všeobecne záväznými 

nariadeniami schválené  v rámci Milhostova, dokonca sú uvedené smerovky, ale doposiaľ 

v centrálnom systéme podľa ktorého vydáva ministerstvo vnútra doklady, je stále namiesto ulice 

uvedený  Milhostov a súpisné číslo. Pokiaľ viem, ak si dobre pamätám, v tom čase som ešte nebol 

poslancom, ale myslím, že v roku 2014 v rámci komisie v Milhostove sme mali nejaký nultý materiál 

alebo sa o tom len hovorilo, teraz si už nespomeniem, žeby sa mali prideliť súpisné orientačné čísla 

a ulice tak, ako sú a následne ako keby aktualizovať centrálny systém, ktorý spravuje ministerstvo 

vnútra tak, aby nové doklady, občianske preukazy, pasy atď. boli ako keby už vydávané  s týmito 

oprávneniami, lebo komplikuje to už dnes niektorým ľuďom život. Ja sám mám, keďže obchodný 

register si žiada ulicu, tak mám nejakú ulicu, firma disponuje ulicou, na občianskou preukaze ale mám 

iba Milhostov 227. Čiže asi bolo by vhodné nejakým spôsobom urobiť k tomu nejaké informácie, aby 

sa následne potom na komisii najbližšej alebo v prípade ak budeme mať materiály, prebrali, dali potom 

samozrejme informácie občanom, aby sa v nejakom čase dostali k tomu, aby sme tie adresy mali tak, 

ako bežní, ostatní obyvatelia Trebišova, tzn. ulica, súpisné, orientačné číslo. Ďakujem.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujeme za podnet.  Jednak požiadam organizačné oddelenie, ale zároveň dávam aj do pozornosti 

Komisii pre časť Milhostov, aby sa táto vec riešila v čo najskoršom termíne. Musím povedať aj za 

evidenciu obyvateľstva, za oddelenie, že tieto fakty sa dávajú do poriadku skrz vlastne celého roka, 
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lebo také isté problémy ohľadne adresných bodov sme mali aj v samotnom meste, ktoré nám avizovali 

občania. Takže rieši sa to priebežne, ale ako celok v prípade Milhostova určite je to potrebné riešiť aj 

kvôli iným evidenčným formalitám, ako si spomenul pán poslanec. Takže poprosím do ďalšieho 

zasadnutia, rokovania, dať nejakú informáciu o riešení. 

 

Ing. Biž: 

Dobrý deň prajem všetkým. Môj podnet sa týka už spomínaného mestského parku a to je možnosť 

zrevitalizácie jeho juhozápadnej časti, to je v tej lokalite za veterinárnou ambulanciou, aby bol funkčne 

spätý a upravený tak, ako ostatná časť parku, lebo sú tam navážky a rôzne buriny a s tým súvisí 

možnosť uvažovať do budúcna aj s oplotením časti parku, ktorá nie je oplotená s prípravou nejakých 

vstupných brán s kamerovým systémom tak, aby to splnilo aj bezpečnosť tých návštevníkov a možno 

aj mamičky s deťmi, ktoré tam vstupujú, aby sa oplotil ten park a funkčne sa využíval na to, načo slúži. 

Jeden podnet mám ešte na technické služby, resp. na správu cintorína, či by nebolo vhodné zakúpiť aj 

pracovné odevy pre tých pracovníkov na cintoríne, aby dôstojne tam v tých pracovných odevoch 

vykonávali svoju prácu. Ďakujem. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujeme za podnet. Čo sa týka ošatenia alebo nejakých uniforiem, poprosím riešiť správu cintorína 

vo svojej kompetencii.  

Čo sa týka revitalizácie juhozápadnej časti parku a celého tohto objektu. Ja len chcem doplniť túto 

informáciu, keďže mala by nadväzovať na riešenie, ktoré bolo prejednané. Uskutočnilo sa rokovanie 

na úrovni mesto versus vyšší územný celok, kde boli navrhnuté možnosti vyriešenia 

majetkovoprávneho vysporiadania. Táto informácia je dôležitá cez svojho zriaďovateľa aj pre pani 

riaditeľku múzea a kultúrneho centra, čiže tak zo strany KSK ako aj zo strany mesta, o čom budete 

samozrejme informovaní, budú predložené návrhy na vysporiadanie. Spomínam to hlavne preto, lebo 

súčasťou tohto vysporiadania by mala byť aj budova bývalého centra voľného času, ktorá sa nachádza 

v tejto časti parku v blízkosti múzea a tým pádom by sa dala možno doriešiť aj iná forma toho 

celkového usporiadania, zabezpečenia parkovej časti, či už z južnej časti, alebo zo západnej časti tak, 

ako to je predbežne v návrhu projektu, ktorý pripravuje aj múzeum, čiže už hovoríme o parku ako 

celku. Čiže do budúcnosti je takáto možnosť, budeme určite na nej pracovať a potom nadväzovať na 

to, čo múzeum v tejto veci vykoná. Takže je v pláne, ale v prvom rade sa snažíme doriešiť 

majetkovoprávne vysporiadanie budovy, ktoré by malo byť doriešené v dohľadnej dobe, má na tom 

záujem aj vyšší územný celok a potom následne riešiť ostatné investície týkajúce sa historického parku 

tak zo strany mesta ako predpokladám aj múzea. 

 

Bc. Gedeon: 

Dobrý deň všetkým prajem. Mám dve interpelácie. 

V prvom rade sa chcem spýtať na bývalý azylový dom, ktorý je zrekonštruovaný, urobený, čo s ním 

mesto plánuje ďalej, lebo v poslednom čase tam bola MOM-ka, keď brali tie vzorky, stojí tá budova. 

Neviem, či mesto s tým dačo plánuje alebo nie. 

Druhé by bolo. Chcem sa spýtať ohľadom kompostérov. Vidím, že na technických službách ich tam 

ostalo strašne veľa z môjho pohľadu. Keď si ich občania neprevzali, vrátime ich naspäť alebo čo 

s nimi bude, keď sme za nich zaplatili peniaze. 

Posledne by som sa chcel poďakovať technickým službám, konkrétne námestníkovi pánovi Davalovi 

za promtné vyriešenie problému na Košickej ulici, kde bol veľký výtlk. Tam chodili dennodenne 

dodávky, kopec áut tam prejde. Vyasfaltovali to, urobili to a takisto označenie parkovacích miest na 

Košickej ulici, tam pri tom bývalom Pekle. Ja len toľko, ďakujem. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujeme. Postupne k jednotlivým podnetom. 

Čo sa týka azylového domu, tento objekt po vysporiadaní s vyšším územným celkom, ktorý ešte 

v predchádzajúcom období ho aj využíval ako svoje centrum. Je v pláne využiť naďalej na 

verejnoprospešný účel, z uvedeného dôvodu prebiehajú rokovania s Okresným úradom Košice so 

špeciálnou školou internátnou. Máme záujem, aby tento objekt bol využívaný deťmi, ktoré majú 
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autistický postih, čiže pre autistov. Je to jeden z mála objektov, ktorý spĺňa podmienku na to, aby tieto 

deti mohli byť umiestnené v prostredí, ktoré má charakter domu, má tam vytvorenú zeleň, je to 

uzavretý priestor a zároveň je v tichom prostredí. Takže vzhľadom na to, že tých prípadov a vôbec 

požiadaviek je stále viacej a viacej, pretože takéto zariadenia pre autistické deti mesto Trebišov nemá, 

ani nimi nedisponuje. Na území mesta pôsobí materská škola, ktorá je na Gorkého ulici, tak sa množia 

požiadavky hlavne zo strany rodičov, ktoré svoje deti musia voziť najbližšie myslím, že až do Prešova 

alebo Michaloviec. Takže z toho dôvodu mesto už intenzívne rokuje, aby v čo najkratšom období bol, 

keďže je v zachovalom stave tento objekt, aby bol využitý na tento účel, čiže nie komerčne ale práve 

na tento účel. 

No a čo sa týka kompostérov, zákon ukladá mestám, samosprávam tieto zariadenia dať k dispozícii 

občanom. Samozrejme my tento proces odovzdávania musíme riešiť klasickým postupom, tzn. 

prevzatím oficiálnym, protokolovaným. Vzhľadom na kovidovú dobu ešte máme za to, že nie všetci 

využili túto možnosť, takže tieto kompostéry ešte stále sú k dispozícii. Tie výzvy a informácie sa 

posúvajú obyvateľom, nemôžeme však urobiť to, a by sme adresne, priamo doručovali. Tí, ktorí si 

nevyzdvihli, stále takúto možnosť majú. Vzhľadom na to, čo ukladá zákon, zatiaľ s nimi technické 

služby disponujú a musia ich mať na odovzdanie v prípade, že občan takúto vôľu prejaví. Tak zatiaľ 

budú stále v takom zásobníku technických služieb, aby boli kedykoľvek k dispozícii občanovi, ktorý 

o to prejaví záujem, a ktorý ho ešte nevyzdvihol. 

 

PhDr. Čižmár: 

Keďže nikto ďalší sa nehlási do bodu Interpelácie a podnety poslancov, končím tento bod. 

 

 

 

 

B o d  č. 5 

Diskusia 
 

PhDr. Čižmár: 

Vážené panie poslankyne, vážení páni poslanci, tváram tento bod a zároveň si vás dovoľujem  

informovať, že na pôde Mestského úradu v Trebišove sa v utorok 14. septembra 2021 uskutočnilo 

pracovné stretnutie starostov a primátora mesta regiónu Južného Zemplína, ktorého cieľom bolo 

oboznámiť sa s návrhom a dôsledkami plánovanej optimalizácie siete nemocníc, ako aj dohodnúť 

postupnosť krokov z úrovne samospráv. Prizvaným hosťom bol aj riaditeľ Nemocnice s poliklinikou  

a. s. v Trebišove MUDr. Juraj Bazár. Ministerstvom zdravotníctva navrhovaná transformácia 

nemocnice zo súčasnej podoby na komunitnú, znamená v podmienkach Trebišovskej nemocnice 

postupný zánik jednotlivých oddelení, okrem iného sa plánuje ukončenie činnosti neurológie, 

onkológie, traumatológie, ARO, chirurgia, interné, gynekológia, detské a zároveň zabezpečuje len 

následnú rehabilitačnú starostlivosť, urgentnú a komplexnú ambulantnú a jednodňovú zdravotnú 

starostlivosť, ako aj stacionárnu starostlivosť. Zástupcovia samospráv sa dohodli na postupných 

krokoch, no predovšetkým na vytvorení petičného výboru a spustení petície, ktorá je dostupná už dnes 

v písomnej podobe pre všetkých obyvateľov tohto regiónu a zároveň aj pre vás, čiže všetkým, ktorým 

nie je ľahostajný osud zariadenia poskytujúceho zdravotnú starostlivosť pre jednu z najväčších 

spádových oblastí v rámci Slovenska, patrí medzi najväčších tunajších zamestnávateľov a momentálne 

prechádza veľkou modernizáciou s investičným nákladom cca 10 000 000 eur za posledné roky. 

Ostáva nám veriť, že náš spoločný hlas ostane vyslyšaný a veľmi sa spolieham spolu so všetkými 

kolegyňami a kolegami zo Združenia miest a obcí regiónu Južného Zemplína aj na proklamované tézy 

politikov, že vo svojich rozhodnutiach budú rešpektovať predovšetkým vôľu občanov. Chcem sa 

vopred poďakovať za každý jeden podpis, ktorý len posilní silu a vôľu všetkých ľudí tohto regiónu 

spolupracovať v prospech dobrej veci. My sme pred rokovaním dnešného zastupiteľstva dali 

k dispozícii už petičný hárok, kde sa máte možnosť podpísať. V týchto dňoch spúšťame petíciu 

v písomnej podobe na území mesta, budeme oslovovať inštitúcie, organizácie, zároveň chceme 

poprosiť aj vás poslancov o sprostredkovanie tohto petičného hárku. Pravdepodobne dnes, alebo 
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v najbližších hodinách už, by malo dôjsť aj k registrácii elektronickej petície, čiže túto vôľu a toto 

rozhodnutie budú môcť vykonať poslanci aj elektronicky a spoliehame sa na to, že každému z nás, či 

je to Trebišovčan alebo obyvateľ okresu nie je ľahostajný osud nemocnice, pretože v konečnom 

dôsledku, samozrejme nie z roka na rok alebo z mesiaca na mesiac, ale v dohľadnej dobe tak, ako to 

avizoval pán riaditeľ v priebehu niekoľkých rokov by táto optimalizácia mohla priniesť skutočne 

veľký zásah do poskytovania zdravotnej starostlivosti obyvateľstvu mesta ako aj okolitého regiónu. 

Takže tie iniciatívy sa rozbiehajú, budeme sa snažiť zozbierať čo najväčší počet podpisov, aby ten hlas 

bol veľmi silný tohto regiónu. Zároveň sa aktivizujú aj zástupcovia samospráv, tzn. primátori, 

starostovia takýchto regiónov. No a budeme nabádať k tomu, aby aspoň tie argumenty, o ktorých 

hovoríme a ktoré sú proklamované padli na úrodnú pôdu, pretože prísť o nemocnicu v tej podobe ako 

ju poznáme, tak by znamenalo pre mnohých ľudí, ktorí majú obmedzenú dopravnú dostupnosť, 

doslova katastrofou. Boli by odkázaní na úkony, ktoré by boli viazané na nemocnicu v Michalovciach, 

Košiciach, prípadne vzdialenejších nemocniciach. A ďalšou vecou je to, že na činnosť nemocnice sú 

viazané nielen zamestnanecké miesta, ale aj mnohé služby v tomto meste, v tomto regióne a pre 

mnohých obyvateľov už teraz v tomto období je nemocnica nevyhnutnou súčasťou bežného života,  

keďže tie úkony starostlivosti sú pre nich potrebné v pravidelnom režime, v niektorých dokonca 

každodenne. Takže túto aktivitu vyvíjame tak, podobne ako vranovský región, svidnícky región, aby 

ten hlas bol čo najsilnejší. Takže, pokiaľ vás môžeme poprosiť, budeme radi ak nám pomôžete v tejto 

veci a oslovíte aj vy svoj okruh známych, príbuzných, priateľov, kamarátov, samozrejme môžu to byť 

aj ľudia, ktorí nie sú z tohto regiónu, ktorí majú vzťah k mestu alebo k tomuto okresu a ktorí poznajú 

nemocnicu tak, ako ja, ako jedno dobré zariadenie, kde sa poskytuje dobrá zdravotná starostlivosť  

a hlavne nevyhnutná pre tak veľký región ako je mesto Trebišov so svojim okolím.  

Tomko: FP 

Plne súhlasím s tvojimi slovami. Ja si vôbec neviem predstaviť zrušenie detského oddelenia, jak tie 

matky s deťmi budú cestovať vlakom alebo taxíkmi, všetko sa predraží. A súhlasím s tou petíciou, ale 

či by sa nedalo aj tie petičné miesta, napr. na stanici zriadiť nejaké petičné miesto, hovoriť s Arrivou, 

či by tam nevyčlenilo, spústa ľudí sa tam omelie na tej stanici aj prípadne v meste niekde zriadiť 

petičné miesto, žeby sme mali čím viac možností obyvateľov osloviť, najmä tá informácia aby išla 

non-stop v kuse niekde na infokanáli, žeby ľudia vedeli, že taká a taká vec sa na nás chystá. Neviem, či 

mám dobre informácie, ale môže mi to byť napr. jedno ale aj v Kráľovskom Chlmci sa ruší nemocnica, 

takže ďalší problém pre celý trebišovský okres. Trebišovský okres by nemal nemocnicu, to by bola 

hotová katastrofa, možno ostala by poliklinika v Sečovciach, takže neviem si to predstaviť. 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka sprostredkovania možnosti podpisu, určite tie informácie budú neustále poskytované 

verejnosti, či už prostredníctvom infokanála hlavne pre staršiu generáciu, ďalej sociálnych sietí, 

webovej stránky. Z našej strany dnes, zajtra budú oslovené inštitúcie, zástupcovia týchto inštitúcií 

a organizácií, čiže budú tie hárky dostupné pre nich, pre ich zamestnancov, pre ich blízkych, kde budú 

môcť vyjadriť svojim podpisom. Všetci starostovia, ktorí sa zúčastnili tohto rokovania, ktorí aj zajtra 

budú mať na úrovni mesta pracovné stretnutie prípravne k brífingu, deklarovali, že budú túto petíciu 

rozširovať medzi svojimi obyvateľmi v rámci samospráv. Takže očakávam, že ten prístup a hlavne 

dostupnosť bude dostatočná. Ide len o to, aby ľudia prejavili túto svoju vôľu úplne jednoduchým 

spôsobom buď elektronicky alebo v písomnej podobe prejaviť záujem za zachovanie nemocnice v tej 

podobe ako ju poznáme.  

 

Mgr. Ostrožovič: 

V prvom rade prajem dobrý deň všetkým. Vlastne tiež niečo podobné, ale ja sa skôr chcem spýtať, či 

je možné si stiahnuť petičný hárok, aby sme si ho vytlačili a poprípade aj my sami môžeme osloviť 

voličov a takýmto spôsobom získať ďalšie podpisy.  

 

PhDr. Čižmár: 

Dnes táto možnosť bude zverejnená, čakali sme vlastne na dnešné zastupiteľstvo, aby to bolo oficiálne 

podané prostredníctvom vás. Avizovali sme to už v minulom týždni po stretnutí a tak, ako som hovoril 
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v tomto období túto aktivitu rozširujú medzi obyvateľstvom aj starostovia jednotlivých obcí. Takže 

áno, bude takáto možnosť.  

 

Mgr. Ostrožovič: 

Ďakujem.  

 

MVDr. Hrdlík: 

Je to dosť smutné, že nemocnice končia a veterinárne ošetrovne sa viacej rozmáhajú. Je to dosť také 

v treťom tisícročí taký zlý signál. My, tí starší pamätáme, že ešte nemocnica bola v Sečovciach aj 

pôrodnica tam bola, Trebišov, Chlmec, Kapušany, Čierna n/Tisou, päť nemocníc bolo niekedy 

v trebišovskom okrese, päť nemocníc ešte keď Kapušany pod nás patrili. Je to smutné, ja si neviem 

predstaviť, tí ľudia, ktorí teraz stoja, idú ráno o tretej k lekárovi, stoja tam v rade, že potom v marci 

budú musieť i deň predtým tam aj stanovať, ja neviem. Neviem, prečo by bola tá investícia, taká 

masívna investícia, ... pán primátor, zato, žeby sa zavrela? Bude potom rehabilitačná nemocnica alebo 

nič nebudú, len sa rehabilitovať, alebo čo tu bude? Ja tiež nerozumiem tomu. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ako iste vieš z tých dostupných informácií, ktoré máme v médiách, nie celkom známe v akom pláne, 

v akom procese zasiahne celková optimalizácia, tzn. aký bude časový plán a rozsah tejto reformy 

s dosahom na samosprávy, ale aspoň v prípade trebišovskej nemocnice má ísť o postupné, takto 

avizoval pán riaditeľ, čiže pôjde o postupné oklieštenie týchto oddelení. Ale čo je podstatné, to som 

vlastne aj chcel ako poskytnúť odpoveď na tvoju otázku. Ešte nedávno sme sa tu borili s problémom 

covid, hovorilo sa o kapacitách nemocníc. Veľký dôraz sa kládol na to, aby nemocnice boli schopné 

riešiť tento problém na úrovni, či už mesta, okresného sídla tak, že navyšovali kapacity covidových 

oddelení aj na úkor iných a hovorilo sa práve o príprave navýšenia kapacít nemocníc, teraz, ako si aj ty 

správne pomenoval, hovoríme presne o opačnom proces, tzn. ako keby sa mala kapacita znížiť 

a správne si sa tej problematiky dotkol, áno malo by to byť predovšetkým o rehabilitácii 

a o doliečovacom zariadení.  

 

MVDr. Hrdlík: 

Operácie nebudú? 

 

PhDr. Čižmár: 

Operácie by mali podľa toho byť presmerované na centrá, ktoré sú na úrovni regionálnych nemocníc. 

Čiže tak, ako som avizoval podľa tých vyjadrení, ktoré máme, jednodňové, jednodňová chirurgia, resp. 

zákroky, ale všetko to komplikovanejšie do nemocníc s regionálnou úrovňou.  

 

MVDr. Hrdlík: 

To je rozhodnutie Penty ako majiteľa? 

 

PhDr. Čižmár: 

Toto je reforma, ktorá je navrhnutá ministerstvom zdravotníctva, volá sa to v skratke OSN - 

optimalizácia siete nemocníc.  

 

 

.... diskutujúci nebol prihlásený 

 

PhDr. Čižmár: 

To neviem posúdiť, toto je v kompetencii ministerstva, a predpokladám, že aj na základe toho, čo 

avizoval pán riaditeľ Bazár, bolo vznesených niekoľko stoviek, či tisíc pripomienok k úprave toho 

zákona, takže predpokladáme, že sa zoberie na vedomie veľká časť z nich, keď nie všetky.  
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Demeter: 

Ja by som chcel pán primátor, že aj rómski spoluobčania sa môžu do toho zapojiť. Budem angažovať, 

budem referovať, lenže musíme si určiť s pánom prednostom miesto, že kde by sme to robili, ale 

musím povedať, čo sa deje, lebo oni nevedia skrátka nič. 

 

PhDr. Čižmár: 

Preto som nabádal aj na tú osobnú angažovanosť, ak máte takúto možnosť, čo len budeme radi, vieme 

sa dohodnúť na tom, aby tie miesta boli určené fixne, aby obyvatelia vedeli kde môžu svoj podpis 

pripojiť a hlavne ak je to možné, ako si aj ty ponúkol túto možnosť, vysvetľovať a hlavne zdôrazňovať, 

čo táto optimalizácia siete nemocníc prinesie pre obyvateľstvo. 

 

Mgr. Mokáňová: 

Dobrý deň všetkým. Ja ani nie diskusný príspevok, ale otázku pán primátor, keďže tu nie je pán Gore, 

prednosta okresného úradu. Participuje na tom aj okresný úrad na tej aktivite starostov a primátorov 

miest? 

 

PhDr. Čižmár: 

Táto aktivita bola riešená z iniciatívy samospráv, tzn. starostov a primátorov, čiže zatiaľ nie, ale 

privítame iniciatívu všetkých, čiže budeme radi ak sa budú angažovať všetci. 

 

Mgr. Mokáňová: 

Ale zatiaľ nevieš o ničom, aby dajaké kroky podnikal okresný úrad? 

 

PhDr. Čižmár: 

Zatiaľ sme neboli informovaní o krokoch okresného úradu.  

 

- keďže sa nikto už nehlásil do diskusie, primátor ukončil bod Diskusia. 

 

 

 

 

B o d  č. 6 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie finančnej 
Predkladá: Ing. Peter Duč, predseda komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 3 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam zástupcu primátora Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala  Informatívnu správu zo 

zasadnutia Komisie finančnej a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, 

ako je písomne predložený.  

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu. 

 

Keďže sa nikto nehlási, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na 

uznesenie. 
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NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie finančnej zo dňa 06. 09. 2021. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 3) 

 

za: 19, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 360/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 
B o d  č. 7 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie výstavby a majetku 
Predkladá: Ing. Dušan Biž, predseda komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 4 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala  Informatívnu správu zo 

zasadnutia Komisie výstavby a majetku a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie 

schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu. 

 

Keďže sa nikto nehlási, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na 

uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie výstavby a majetku zo dňa 02. 09. 2021. 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 4) 

 

za: 19, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 361/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 
B o d  č. 8 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie bytovej 
Predkladá: Mgr. Viera Mokáňová, predsedníčka komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 5 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam zástupcu primátora Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala  Informatívnu správu zo 

zasadnutia Komisie bytovej a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako 

je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

A/ berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie bytovej  zo dňa 25. 06. 2021, 

B/ schvaľuje 

Prevod vlastníctva bytu z majetku mesta pre nájomcu: 

Obytný dom súpisné číslo 888 č. vchodu 3 Ulica SNP 

por. č.: 2147 

č. bytu: 3 

meno nájomcu: Zlata Horňáková, 11.03.1947 

nájom od r.: 2021 

%: 100 

cena bytu €: 683,31 

pozemku €: 222,09 

spolu €: 905,40 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 5) 

 

za: 19, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 362/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 
B o d  č. 9 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie školstva, kultúry a športu 
Predkladá: PhDr. Daniela Fecková, predsedníčka komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 6 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala  Informatívnu správu zo 

zasadnutia Komisie školstva, kultúry a športu a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na 

uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie školstva, kultúry a športu  zo dňa 24. 08. 2021. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 6) 

 

za: 19, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 
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-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 363/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 
B o d  č. 10 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie na ochranu verejného záujmu pri 

výkone funkcií verejných funkcionárov 
Predkladá: MVDr. Ivan Hrdlík, predseda komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 7 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam zástupcu primátora Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala  Informatívnu správu zo 

zasadnutia Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 

a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže nikto ďalší sa nehlási do diskusie, končím diskusiu k tomuto bodu a zároveň žiadam návrhovú 

komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov  zo dňa 08. 09. 2021. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 7) 

 

za: 19, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 364/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 11 

Rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 3/2021 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 8 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

V zmysle Dôvodovej správy tak, ako ju máte priloženú spolu s tabuľkovou časťou, čo máte možnosť 

postupne prečítať jednotlivé zmeny, ktoré sa týkajú príjmovej aj výdavkovej časti. Ja len pripomínam, 

že tento bod, alebo tento návrh rozpočtových zmien bol prerokovaný aj na finančnej komisii. 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala  Rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 

3/2021 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 3/2021, a to: 

 

Príjmová časť    22 743 650,00 EUR 

Výdavková časť   22 684 700,00 EUR  

Rozdiel príjmov a výdavkov         58 950,00 EUR 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 8) 

 

za: 19, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 365/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 12 

Rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 4/2021 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 9 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tak ako aj v predchádzajúcom bode aj v tomto je táto rozpočtová zmena spracovaná v tabuľkovej 

podobe ako aj vo forme dôvodovej správy, kde máte presne položkovanú tak príjmovú ako aj 

výdavkovú časť, v závere aj s celkovými sumami príjmov, výdavkov a rozdiel týchto príjmov 

a výdavkov, čo tvorí prebytok. 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala  Rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 

4/2021 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

rozpočtové opatrenie primátora mesta č. 4/2021, a to: 

 

Príjmová časť    22 817 650,00 EUR 

Výdavková časť   22 809 160,00 EUR 

Rozdiel príjmov a výdavkov           8 490,00 EUR 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 9) 

 

za: 19, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 366/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 13 

Použitie prostriedkov rezervného fondu – AVŠ a letné kúpalisko 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 10 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Finančné prostriedky peňažného rezervného fondu mesta Trebišov sú tvorené z prerozdelenia prebytku 

rozpočtu za uplynulý rozpočtový rok a zo zostatku fondu z predchádzajúcich období. V zmysle zákona 

č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v platnom znení, rozhodovanie o použití fondu je priamo uvedeným zákonom zverené 

mestskému zastupiteľstvu. Rezervný fond mesta Trebišov slúži na krytie nezabezpečených výdavkov 

kapitálového rozpočtu, ako aj na zabezpečenie nevyhnutného chodu mesta v prípade nepredvídaných 

a mimoriadnych udalostí. V zmysle zákona č. 67/2020 Z. z. o niektorých mimoriadnych opatreniach 

vo finančnej oblasti v súvislosti so šírením nebezpečnej nákazlivej ľudskej choroby COVID-19 § 36 

ods. 2 môže obec počas obdobia pandémie až do 31. decembra 2021 na základe rozhodnutia 

zastupiteľstva použiť na úhradu bežných výdavkov prostriedky rezervného fondu, kapitálové príjmy 

a návratné zdroje financovania, pričom tento postup sa nepovažuje za porušenie osobitného predpisu. 

Z dôvodu vzniku potreby dofinancovania bola použitá časť rezervného fondu na transfer pre technické 

služby v členení tak, ako je uvedené v Dôvodovej správe. Finančná komisia použitie rezervného fondu 

prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť v predloženej podobe.   

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala  Použitie prostriedkov rezervného fondu – 

AVŠ a letné kúpalisko a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

v súlade s § 15 ods. 2 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v platnom znení, použitie prostriedkov rezervného fondu vo 

výške 135 408,69 EUR na dofinancovanie dovybavenia AVŠ a kúpaliska a dofinancovanie výstavby 

toboganu.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 10) 

 

za: 18, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 
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-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 367/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 
B o d  č. 14 

Použitie prostriedkov rezervného fondu – cyklotrasy 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 11 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Z dôvodu vzniku potreby financovania projektovej dokumentácie pre projekt Cyklotrasy – mesto 

Trebišov navrhujeme schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Trebišove použitie prostriedkov rezervného 

fondu vo výške 35 900 EUR. Finančná komisia Použitie prostriedkov rezervného fondu – cyklotrasy 

prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť v predloženej podobe. 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala  Použitie prostriedkov rezervného fondu – 

cyklotrasy a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu.   

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu 

o predloženie návrhu na uznesenie. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

v súlade s § 15 ods. 2 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v platnom znení, použitie prostriedkov rezervného fondu vo 

výške 35 900,00 EUR na vypracovanie projektovej dokumentácie pre projekt Cyklotrasy – mesto 

Trebišov.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 11) 

 

za: 19, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 368/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 15 

Použitie prostriedkov rezervného fondu – zriadenie pivničných kóji 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 12 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Z dôvodu vzniku potreby financovania zriadenia pivničných kóji v pivničných priestoroch bytového 

domu na Ulici SNP 3758/94 a 3758/96 v počte 38 ks navrhujeme schváliť Mestskému zastupiteľstvu 

v Trebišove použitie prostriedkov rezervného fondu vo výške 12 160 EUR. Finančná komisia použitie 

týchto prostriedkov na zriadenie pivničných kóji prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu 

schváliť v predloženej podobe. 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.   

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala  Použitie prostriedkov rezervného fondu – 

zriadenie pivničných kóji a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu 

o predloženie návrhu na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

v súlade s § 15 ods. 2 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v platnom znení, použitie prostriedkov rezervného fondu vo 

výške 12 160,00 EUR na zriadenie pivničných kóji.  

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 12) 

 

za: 19, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 369/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 16 

Polročná monitorovacia správa za obdobie od 01.01.2021 do 30.06.2021 

Programového rozpočtu mesta Trebišov 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 13 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Polročná monitorovacia správa je v celom svojom znení priložená ako materiál k uzneseniu. 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.   

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala Polročnú monitorovaciu správu za obdobie 

od 01.01.2021 do 30.06.2021 Programového rozpočtu mesta Trebišov a odporúča mestskému 

zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu 

o predloženie návrhu na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Jaroslav Soták v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Polročnú monitorovaciu správu za obdobie od 01.01.2021 do 30.06.2021 Programového rozpočtu 

mesta Trebišov. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 13) 

 

za: 19, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 370/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 17 

Žiadosť o úverový produkt – kontokorentný úver 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 14 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Z dôvodu preklenutia časového nesúladu medzi príjmami a výdavkami bežného rozpočtu 

v jednotlivých mesiacoch mesto Trebišov žiada Slovenskú sporiteľňu, a.s. Bratislava o poskytnutie 

kontokorentného úveru, ktorý bude poskytnutý bez zabezpečenia. Jeho poskytnutie značne uľahčí 

mestu plynule, bez sankčných postihov, financovať bežné výdavky v priebehu rozpočtového roka. Ja 

len pripomínam, že tento kontokorentný úver bol súťažený nanovo a s lepšími podmienkami do 

nasledujúceho obdobia. 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.   

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala Žiadosť o úverový produkt – 

kontokorentný úver a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Jaroslav Soták v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

čerpanie kontokorentného úveru vo výške 250 000,00 EUR od Slovenská sporiteľňa, a. s. Bratislava 

s úrokovou sadzbou 1M EURIBOR + 0,09 % p.a. bez zabezpečenia. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 14) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 371/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 18 

Nákup osobných motorových vozidiel pre Mestskú políciu Trebišov 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 15 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Z dôvodu zvýšených nákladov na opravy osobných motorových vozidiel Mestskej polície Trebišov, 

vznikla potreba zakúpenia nových služobných motorových vozidiel. Z uvedeného dôvodu  

predkladáme Mestskému zastupiteľstvu v Trebišove na schválenie financovanie nákupu dvoch 

osobných motorových vozidiel pre potreby Mestskej polície Trebišov, prostredníctvom úveru.    

Úver bude zabezpečený zabezpečovacím prevodom vlastníckeho práva k obstarávaným vozidlám 

v prospech veriteľa a to počas celej doby splácania ceny vozidiel prostredníctvom úveru poskytnutého 

veriteľom. Finančná komisia  Nákup osobných motorových vozidiel pre Mestskú políciu Trebišov 

prerokovala a odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu v predloženej podobe. 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.    

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala Nákup osobných motorových vozidiel pre 

Mestskú políciu Trebišov a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Jaroslav Soták v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

A/ úver na nákup dvoch osobných motorových vozidiel pre potreby Mestskej polície Trebišov a to 

na základe úverovej zmluvy uzatvorenej medzi mestom Trebišov ako dlžníkom a obchodnou 

spoločnosťou UniCredit Leasing Slovakia, a.s., so sídlom Šancová 1/A, 814 99 Bratislava, IČO: 

35730978, a to za týchto podmienok: 

1. Vozidlo: Dacia Duster TCe 90 comfort 4x2 67kW 

Poskytnutá suma úveru: 17.287,00 EUR 

Akontácia: 0% 

Výška mesačnej splátky: 403,77 EUR 

Počet splátok: 48  

Koeficient navýšenia: 1,121 

2. Vozidlo: Dacia Duster TCe 74 S&S Prestige 4x2 74kW 

Poskytnutá suma úveru: 17.967,00 EUR 

Akontácia: 0% 

Výška mesačnej splátky: 419,65 EUR 

Počet splátok: 48  

Koeficient navýšenia: 1,121 

B/ schvaľuje zabezpečenie úveru v prospech veriteľa UniCredit Leasing Slovakia, a.s., so sídlom 

Šancová 1/A, 814 99 Bratislava, IČO: 35730978 a to spôsobom zabezpečovacieho prevodu 

vlastníckeho práva k hnuteľným veciam, obstarávaným vozidlám Dacia Duster TCe 90 comfort 4x2 

67kW a Dacia Duster TCe 74 S&S Prestige 4x2 74kW. 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 15) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 372/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 
B o d  č. 19 

Dotácia pre mesto Hodonín za účelom poskytnutia pomoci ľuďom postihnutých 

prírodnou katastrofou 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 16 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

24.06.2021 postihlo mesto Hodoním ako aj ďalšie mestá a obce východnej časti Moravy tornádo, ktoré 

spôsobilo obrovské škody na majetku, ale aj na životoch a zdraví ľudí. Keďže mesto Hodonín je 

partnerským mestom mesta Trebišov, považujeme za potrebné vysloviť svoju podporu aspoň zaslaním 

finančných prostriedkov. Ustanovenie § 7 ods. 2 druhá veta zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v platnom znení umožňuje 

obci poskytovať dotácie inej obci alebo vyššiemu územnému celku, ak zabezpečuje niektoré úlohy pre 

obec alebo ak ide o poskytnutie pomoci pri likvidácii následkov živelnej pohromy, havárie alebo inej 

podobnej udalosti na ich území. Vzhľadom na uvedené, vám predkladáme návrh uznesenia, ktorým 

mesto Trebišov poskytne mestu Hodonín dotáciu vo výške 5 000 EUR za účelom poskytnutia pomoci 

ľuďom dotknutých prírodnou katastrofou. Finančná komisia predmetný materiál prerokovala 

a odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť v predloženej podobe. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.    

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala Dotáciu pre mesto Hodonín za účelom 

poskytnutia pomoci ľuďom postihnutých prírodnou katastrofou a odporúča mestskému zastupiteľstvu 

návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

 

 

 



Strana 27 z 57 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Jaroslav Soták v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

A/ zrušuje 

uznesenie Mestského zastupiteľstva v Trebišove č. 176/2020 zo dňa 04. 02. 2020 
 

B/ schvaľuje 

v súlade s ustanovením § 7 ods. 2 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v platnom znení, poskytnutie dotácie vo výške 

5 000,00 EUR nášmu partnerskému mestu Hodonín v Českej republike, za účelom poskytnutia pomoci 

ľuďom dotknutých prírodnou katastrofou, ku ktorej došlo dňa 24. 06. 2021. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 16) 

 

za: 19, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 373/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 
B o d  č. 20 

Prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

(MUDr. Vladimír Dančák) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 17 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

23. mája 2021 požiadal MUDr. Vladimír Dančák, o odpredaj označeného pozemku, ktorý je súčasťou 

tohto materiálu, o výmere 90 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie. Označený pozemok 

žiadateľ dlhodobo  užíva. Tento pozemok predstavuje jedinú prístupovú cestu z verejného 

priestranstva k pozemku, ktorý je vo vlastníctve žiadateľa a na ktorom sa nachádza rodinný dom. 

Pozemok je od komunikácie aj od susediacich pozemkov v súkromnom vlastníctve  ohradený 

stavebným oplotením. Na pozemku sa nenachádzajú inžinierske siete okrem prípojok. Predmetný 

pozemok spĺňa parametre pre vysporiadanie v zmysle Koncepčného zámeru pre majetkovoprávne 

vysporiadanie mestských pozemkov dlhodobo užívaných inými osobami. Podľa cenovej mapy je 

minimálna cena pozemku na Kalinčiakovej ulici 50,00 EUR / m2 . Komisia výstavby a majetku na 

svojom rokovaní prerokovala uvedený materiál a odporúča ho schváliť. 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.     

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala Prevod nehnuteľného majetku mesta 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa (MUDr. Vladimír Dančák) a odporúča mestskému 

zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 1, nehlasovalo: 0 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu,  zároveň upozorňujem, že vzhľadom na to, že ide 

o prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa, je na schválenie 

uvedeného bodu potrebný súhlas trojpätinovej väčšiny všetkých poslancov, t. j. 15 hlasov. Žiadam 

návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Jaroslav Soták v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

prevod vlastníctva nehnuteľného majetku mesta, v súlade s ustanoveniami §9a ods. 8 písm. e) zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a to nehnuteľnosti – pozemku, 

nachádzajúceho sa v katastrálnom území Trebišov, zapísaného na LV č. 4170, registra C KN, parc. č. 

2564/6, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 90 m², v prospech nadobúdateľa: MUDr. Vladimír 

Dančák, bytom Kalinčiakova 1610/21, 075 01 Trebišov, v podiele 1/1 za kúpnu cenu 900,00 EUR. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že predmetný pozemok predstavuje jedinú prístupovú 

cestu z verejného priestranstva (Kalinčiakova ul.) k pozemku registra C KN, parc. č. 2564/1, ktorý je 

vo vlastníctve žiadateľa a na ktorom sa nachádza rodinný dom, ktorého vlastníkom je nadobúdateľ 

a spĺňa podmienky pre vysporiadanie podľa Koncepčného zámeru majetkovoprávneho vysporiadania 

mestských pozemkov dlhodobo užívaných inými osobami, ktorý je účinný od 01.05.2019.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 17) 

 

za: 19, proti: 0, zdržalo sa: 1, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 374/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 
 

B o d  č. 21 

Prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa (Ing. 

Jaroslav Korpáš a Paulína Korpášová) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 18 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

10. augusta 2021, požiadal Ing. Jaroslav Korpáš s manželkou o odpredaj časti označeného pozemku, je 

vyznačený aj v materiáli, ktorý je súčasťou uznesenia. Na priloženom geometrickom pláne je 

zobrazená oddelená časť pozemku, ktorú žiadatelia navrhujú odkúpiť.  Oddelenú časť pozemku parc. 

č. 4094/1 žiadatelia užívajú od r. 2009. Ide o pozemok priľahlý k pozemku,  ktorý je vo vlastníctve 

žiadateľov. Oddelená časť pozemku je od komunikácie ohradená stavebným oplotením. Na oddelenej 

časti pozemku sa nenachádzajú inžinierske siete. Žiadatelia predložili odborný posudok, ktorý 

spracoval dopravný inžinier Ing. Dobrovolský z Michaloviec preukazujúci dostatočnú kapacitu 
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komunikácie a obratiska na Ul. L. Svobodu v prípade odpredaja  oddelenej časti pozemku. Predmetný 

pozemok spĺňa parametre pre vysporiadanie v zmysle Koncepčného zámeru pre majetkovoprávne 

vysporiadanie mestských pozemkov dlhodobo užívaných inými osobami. Podľa cenovej mapy je 

minimálna cena pozemku na Ul. L. Svobodu 70 EUR / m². Komisia výstavby a majetku na svojom 

rokovaní prerokovala uvedený materiál a odporúča ho schváliť.  

Žiadam zástupcu primátora, Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.      

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala Prevod nehnuteľného majetku mesta 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa (Ing. Jaroslav Korpáš a Paulína Korpášová) a odporúča 

mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu.  
 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu, aj tu v tomto prípade upozorňujem, že na 

schválenie tohto bodu je potrebný súhlas trojpätinovej väčšiny všetkých poslancov, t. j. 15 hlasov.  
 

Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Jaroslav Soták v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

prevod vlastníctva nehnuteľného majetku mesta v súlade s ustanoveniami § 9a ods. 8 písm. e) zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to nehnuteľnosti, pozemku 

nachádzajúceho sa v katastrálnom území Trebišov, register C KN, parc. č. 4094/10, zastavaná plocha 

a nádvorie, o výmere 45 m², ktorý vznikol na základe Geometrického plánu č. 36210579 – 83/2021 na 

oddelenie pozemkov p. č. 4062/8, 4068/6 a 4094/10 zo dňa 05.08.2021, vyhotoveného: GEODÉZIA 

Trebišov, s.r.o., so sídlom M. R. Štefánika 1755, 075 01 Trebišov, IČO: 36 210 579, oddelením od 

pozemku, registra C KN, vedeného na LV č. 4170, parc. č. 4094/1, zastavaná plocha a nádvorie, 

o výmere 2962 m², v prospech nadobúdateľov: Ing. Jaroslav Korpáš a Paulína Korpášová, rod. 

Ušalová, obaja bytom L. Svobodu 3795/26, 075 01 Trebišov, v podiele 1/1, za kúpnu cenu 630,00 

EUR. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že predmetný pozemok je priľahlým pozemkom k 

pozemku, ktorého vlastníkmi sú nadobúdatelia a spĺňajú podmienky pre vysporiadanie podľa 

Koncepčného zámeru majetkovoprávneho vysporiadania mestských pozemkov dlhodobo užívaných 

inými osobami, ktorý je účinný od 01.05.2019. 

 
PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 18) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 375/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 22 

Prenájom pozemkov za účelom zriadenia stavby (Trebišovské hotelové družstvo) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 19 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Trebišovské hotelové družstvo je na základe zmluvy nástupcom predchádzajúceho nájomcu budovy 

Hotela Zemplín. Vlastníkom stavby Hotela Zemplín je Bytový podnik Trebišov s.r.o., ktorý však 

nevlastní pozemky okolo samotného Hotela Zemplín, čo je zákonnou prekážkou k vydaniu stavebných 

povolení na stavbu nového parkoviska a prístavbu novej terasy hotela a taktiež nového hlavného 

vchodu hotela, a to vzhľadom k tomu, že v zmysle stavebného zákona tak Bytový podnik Trebišov 

s.r.o. ako aj samotný stavebník a žiadateľ o vydanie stavebného povolenia nemajú žiadny právny 

vzťah k pozemkom, na ktorých sa majú budúce stavby uskutočniť, resp. zrealizovať. Listom z dňa      

16. augusta 2021 nás stavebník Trebišovské hotelové družstvo požiadalo o uzavretie nájomného 

vzťahu k  žiadosti vyznačeným pozemkom. Avšak podľa nášho názoru nie je v súčasnosti nutné 

prenajímať žiadateľovi pozemkov v rozsahu jeho žiadosti, nakoľko pre účel zriadenia stavieb na 

pozemku postačuje prenájom pozemkov v rozsahu, v akom sa uvádzajú v uznesení. Cena oboch 

nájmov bola stanovená podľa Zásad nakladania a hospodárenia s majetkom mesta Trebišov, a 

to v prípade nájmu pozemku pod stavbu parkoviska v zmysle čl. 4 prílohy č. 2 Zásad ods. 4.2 písm. d) je 

sadzba prenájmu stanovená na 1 EURO za m2 a rok. Celková cena prenájmu je teda 533 EUR za jeden rok 

trvania nájmu. Cena za pozemok pod prístavbou terasy a nového vchodu je podľa čl. 4 prílohy č. 2 Zásad ods. 4.2 

písm. a) sadzba prenájmu stanovená na 30 EURO za m2 a rok. Celková cena prenájmu je teda 1 500 EUR za 

jeden rok trvania nájmu. Komisia výstavby a majetku na svojom rokovaní prerokovala uvedený materiál 

a odporúča ho schváliť. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.      

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala Prenájom pozemkov za účelom zriadenia 

stavby (Trebišovské hotelové družstvo) a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie 

schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu. Zároveň upozorňujem na to, že aj v tomto 

prípade je na schválenie nájmu pozemku potrebný súhlas trojpätinovej väčšiny všetkých poslancov,     

t. j. minimálne 15 hlasov. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

A/ schvaľuje 

v súlade s ustanovením § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov a v súlade so Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom mesta, prenechanie 

nehnuteľnosti, ktorá je majetkom mesta Trebišov, a to nehnuteľnosti – pozemku, nachádzajúceho sa 

v katastrálnom území Trebišov, parcela registra C KN parc. č.  2013/27, ostatná plocha, o výmere 533 

m2, zapísaný na LV č. 4170, vedenom Okresným úradom Trebišov, katastrálnym odborom, do nájmu 

pre nájomcu: Trebišovské hotelové družstvo, so sídlom Čsl. armády 1117, 075 01 Trebišov, IČO 

53244656, na dobu určitú do 01. 07. 2040 alebo do skončenia nájomnej zmluvy uzatvorenej medzi 
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Trebišovským hotelovým družstvom a Bytovým podnikom Trebišov s.r.o., predmetom ktorého je nájom 

Hotela Zemplín, podľa toho, čo nastane skôr, za nájomné vo výške 533,00 EUR ročne. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v skutočnosti, že nehnuteľnosť sa prenajíma za účelom 

výstavby parkoviska slúžiaceho pre hostí a návštevníkov Hotela Zemplín, ktorý má nájomca v nájme 

na základe nájomnej zmluvy s Bytovým podnikov Trebišov s.r.o., ktorého je mesto Trebišov jediným 

spoločníkom a taktiež v tej skutočnosti, že po skončení platnosti a účinnosti nájomnej zmluvy, sa 

parkovisko stane bezodplatne majetkom mesta Trebišov. 

 

B/ schvaľuje 

v súlade s ustanovením § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov a v súlade so Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom mesta, prenechanie 

nehnuteľnosti, ktorá je majetkom mesta Trebišov, a to nehnuteľnosti – časti pozemku, podľa 

priloženého situačného plánu, o výmere 50 m2, nachádzajúceho sa v katastrálnom území Trebišov, 

parcela registra C KN, parc. č.  2013/29, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 645 m2, zapísaného 

na LV č. 4170, vedenom Okresným úradom Trebišov, katastrálnym odborom do nájmu pre nájomcu: 

Trebišovské hotelové družstvo so sídlom Čsl. armády 1117 075 01 Trebišov, IČO 53244656, na dobu 

neurčitú, za nájomné vo výške 1500,00 EUR ročne. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v skutočnosti, že nehnuteľnosť sa prenajíma za účelom 

výstavby novej terasy a hlavného vchodu do Hotela Zemplín, slúžiaceho pre hostí a návštevníkov 

Hotela Zemplín, ktorý má nájomca v nájme na základe nájomnej zmluvy s Bytovým podnikom Trebišov 

s.r.o., ktorého je mesto Trebišov jediným spoločníkom a taktiež v tej skutočnosti, že po realizácii 

uvedených prístavieb dôjde k zhodnoteniu Hotela Zemplín, pričom tak nová terasa ako aj nový hlavný 

vchod sa po kolaudácii stanú majetkom Bytového podniku Trebišov s.r.o. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 19) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 376/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

 

B o d  č. 23 

Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena (Bytový podnik Trebišov, 

s.r.o.) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 20 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Vlastníkom stavby Hotela Zemplín je Bytový podnik Trebišov s.r.o., na ktorý bolo vlastnícke právo 

k stavbe hotela Zemplín prevedené v roku 2005 na základe kúpnej zmluvy uzatvorenej medzi mesto 

Trebišov a Bytovým podnikom Trebišov, s.r.o. Vzhľadom na vtedajšie pomery nebolo v kúpnej 

zmluve potrebné riešiť otázky prístupu k Hotelu Zemplín. Plynutím času sa však pomery v okolí 

stavby zmenili natoľko, že vzťahy týkajúce sa otázok prechodu, prejazdu, parkovania a samotného 

prístupu k Hotelu Zemplín je potrebné nanovo usporiadať tak, aby právne vzťahy medzi mestom 
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Trebišov a Bytovým podnikom Trebišov, s.r.o. vyhovovali nárokom a podmienkam súčasnej 

legislatívy, s ohľadom aj na práve prebiehajúcu rekonštrukciu Hotela Zemplín, ktorá prebieha v réžii 

nájomcu Hotela Zemplín - Trebišovského hotelového družstva. Nepreukázanie právneho vzťahu 

k okolitým pozemkom môže byť prekážkou najmä kolaudačného konania po jej rekonštrukcii. 

Cena za zriadenie vecného bremena je stanovená Zásadami nakladania a hospodárenia s majetkom 

mesta Trebišov vo výške 0,10 EUR za meter štvorcový plochy, na ktorú sa vecné bremeno vzťahuje, 

najmenej však vo výške 100,00 EUR. 

Komisia výstavby a majetku na svojom rokovaní prerokovala uvedený materiál a odporúča ho 

schváliť. 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.      

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala Zmluvu o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena (Bytový podnik Trebišov, s.r.o.) a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na 

uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu  a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena k nehnuteľnostiam nachádzajúcim sa 

v katastrálnom území Trebišov, zapísaných na LV č. 4170, pozemkov registra C KN, parc. č. 2013/29, 

zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 645 m², parc. č. 2013/28, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 

54 m2, a k časti pozemku parc. č. 2013/30, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 2341 m², ktorého 

obsahom je povinnosť budúceho povinného strpieť právo vstupu, prechodu, prejazdu a parkovania 

budúceho oprávneného, nájomcu na základe zmluvy o nájme s budúcim oprávneným príp. hotelových 

hostí budúceho oprávneného alebo nájomcu, na uvedených pozemkoch, v rozsahu podľa priloženého 

situačného nákresu, za jednorazovú odplatu vo výške 0,10 EUR za m2, najmenej však vo výške 100,00 

EUR. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 20) 

 

za: 19, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 377/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 24 

Dodatok č. 1 k Nájomnej zmluve (PaedDr. Blanka Matuchová) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 21 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

19. decembra 2008 uzatvorilo mesto Trebišov ako nájomca s PaedDr. Blankou Matuchovou ako 

prenajímateľa Nájomnú zmluvu, predmetom ktorej je užívanie časti pozemku o výmere 2239 m2  

nachádzajúceho sa v katastrálnom území Trebišov, za nájomné vo výške 1,00 EUR/m²/rok. Ide 

o pozemok nachádzajúci sa na Dobrovoľníckej ulici. Predmetný pozemok sa nachádza pod stavbami 

vo vlastníctve mesta, pričom mesto nedisponuje iným právnym titulom k užívaniu pozemku pod 

stavbami. Na pozemku sčasti stojí budova spolu s dvorom, v ktorej sa v súčasnosti nachádza 

doseparačné stredisko. Prenajímateľka nás listom požiadala o zvýšenie nájomného na 1,50 

EUR/m²/rok. Svoju žiadosť odôvodňuje tým, že od roku 2008 sa zvýšili ceny pozemkov a taktiež 

trhová cena prenájmu pozemkov, a to najmenej o mieru inflácie. Zároveň ju mesto požiadalo o súhlas 

so zriadením plynovej prípojky na predmetnom pozemku z dôvodu uskutočnenia výstavby 

pripojovacieho plynovodu k hasičskej zbrojnici postavenej na pozemku, čo pre ňu znamená len ďalšie 

zaťaženie predmetného pozemku. Vzhľadom na uvedené vám predkladáme na schválenie dodatok 

k nájomnej zmluve, predmetom ktorého je zvýšenie nájomného. Finančná komisia predmetný materiál 

prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť v predloženej podobe. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.      

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala Dodatok č. 1 k Nájomnej zmluve (PaedDr. 

Blanka Matuchová) a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu,  zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie MVDr. Ivan Hrdlík v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

uzatvorenie Dodatku č. 1 k Nájomnej zmluve zo dňa 19.12.2008 uzatvorenej medzi mestom Trebišov 

ako nájomcom a PaedDr. Blankou Matuchovou ako prenajímateľom, predmetom ktorého je zmena 

nájomného na 1,50 EUR/m2/rok. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 
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Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 21) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 378/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

 

B o d  č. 25 

Dodatok č. 1 k Nájomnej zmluve (Stredná odborná škola služieb a priemyslu sv. 

Jozafáta) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 22 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Na základe uznesenia Mestského zastupiteľstva v Trebišove č. 212/2020 zo dňa 25. mája 2020, 

uzatvorilo mesto Trebišov 1. júna 2020 Nájomnú zmluvu s Cirkevnou strednou odbornou školou sv. 

Jozafáta, predmetom ktorej je užívanie reštaurácie a príslušného zázemia v priestoroch budovy 

mestskej plavárne, za účelom zriadenia pracoviska praktického vyučovania žiakov a poskytovania 

reštauračných služieb. Zároveň sa nájomca zaviazal na vykonanie rekonštrukcie týchto prenajatých 

priestorov, čo aj vykonal. Zmluva je uzatvorená na dobu siedmych rokov odo dňa nadobudnutia jej 

účinnosti, t.j. do 31. mája 2027. Listom zo dňa 13.08.2021 nájomca (u ktorého došlo medzičasom 

k zmene názvu na Stredná odborná škola služieb a priemyslu sv. Jozafáta) požiadal o predĺženie 

dojednanej doby nájmu a to do 31.12.2031. Svoju žiadosť odôvodnil tým, že v plnej miere investične 

zabezpečil zriadenie novootvorenej prevádzky v prenajatých priestoroch a ich kompletnú 

rekonštrukciu, ďalej počas rekonštrukčných prác ako aj po spustení prevádzky, sa ukázali ako nutné 

ďalšie investície do technológií resp. prác, s ktorými nebolo možné uvažovať v pôvodnom rozpočte, 

obmedzenia a opatrenia súvisiace s pandémiou Covid 19 spôsobili odklad plánovaného otvorenia 

prevádzky o osem mesiacov, čím došlo k skráteniu reálnej činnosti školskej reštaurácie v zmysle 

platnej nájomnej zmluvy. Z dôvodu dosiahnutia maximálnej úrovne poskytovaných služieb 

a estetického spracovania priestoru nájomca investoval nad pôvodne deklarovaný rámec. Predĺženie 

dojednanej doby nájmu umožní nájomcovi nielen postupnú reálnu návratnosť investície, ale aj 

realizáciu potrebnej priebežnej obnovy inventáru a technologickej časti pracoviska. Vzhľadom na 

uvedené vám predkladáme na schválenie dodatok č. 1 k nájomnej zmluve, pojednávajúci o predĺžení 

dojednanej doby nájmu do 31.12.2031. Komisia výstavby a majetku na svojom rokovaní prerokovala 

uvedený materiál a odporúča ho schváliť. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.      

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala Dodatok č. 1 k Nájomnej zmluve (Stredná 

odborná škola služieb a priemyslu sv. Jozafáta) a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na 

uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 6, proti: 0, zdržal sa: 1, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu. 
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Tomko: 

Ja by som sa chcel spýtať právne oddelenie k tej nájomnej zmluve, predĺženie o štyri roky a sedem 

mesiacov. Na základe akého kľúča ste sa k tomu dopracovali štyri roky, sedem mesiacov za 1 EURO? 

Navýšiť túto zo sedem rokov na jedenásť rokov a sedem mesiacov? 

 

JUDr. Galgoczy: 

Dátum, ktorý je uvedený v dodatku, resp. jej výpočet vychádza zo žiadosti nájomcu, že žiadal predlžiť 

nájom do 31.12.2031. 

 

Tomko: 

V poriadku, ja viem čítať tam toto. Ja som prečítal, je to štyri roky, sedem mesiacov naviac k tým 

siedmim rokom. To sú pomaly tri volebné obdobia. Jak ste to vyrátali tie štyri roky, prečo nie päť 

rokov, prečo nie desať rokov? Jak ste prišli k tým štyrom rokom a sedem mesiacov? Jak? 

 

JUDr. Galgoczy: 

No, ja len znova zopakujem odpoveď, že žiadateľ o predlženie nájmu, žiadal predlženie nájmu do 

31.12.2031 a týmto dátumom sme sa riadili.  

 

Tomko: 

Dôvod je covid, hej? že osem mesiacov mohli mať skôr otvorenú prevádzku, kvôli covidu nemohli 

mať a ešte boli tam finančné prostriedky navýšené o 110 tis. k sume 260 tis. eur. To bola tá Dôvodová 

správa,  keď som dobre počul. Tie sumy nie sú tam uvádzané. 

JUDr. Galgoczy: 

Tie sú jednak uvedené v Dôvodovej správe a jednak v samotnej žiadosti žiadateľa. Čiže my sme 

vychádzali len z toho, čo  si žiadateľ žiadal a rozhodli sme sa navrhnúť materiál v znení tak, aby bolo 

jeho žiadosti vyhovené.  

 

Tomko: 

No, len mňa zaujíma jedna vec, či ste to nepreverovali, či to je skutočne fakt toto, čo oni tam uvádzajú, 

len toľko. Keď je to v poriadku, v poriadku. 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka preverenia žiadosti, tieto vecí boli konzultované v priebehu rekonštrukcie. Veď to bolo aj 

všeobecne známe, či už prostredníctvom kontrolných dní alebo potom v rámci financovania diela, 

pretože tak, ako je uvedené v Dôvodovej správe, vznikli oprávnené náklady. Na model, ktorý dnes 

poznáte ako reštaurácia Ponorky, bolo potrebné vynaložiť ako si povedal pán poslanec o cca 110 tis. 

eur viacej zo strany nie mesta, Strednej odbornej školy služieb a priemyslu sv. Jozafáta. Vzhľadom na 

to, aby celý tento objekt, zázemie, kuchyňa, skladové priestory, sociálne zázemie, plus vybavenie 

spĺňalo tie parametre, tieto náklady vynaložila táto škola, samozrejme aj za podmienky, ktorú sme si 

určili ako mesto. To znamená, že toto zariadenie bude plniť funkciu reštauračnú, tzn. nie na 

organizovanie akcií. Tieto podmienky pán riaditeľ akceptoval, zároveň vzhľadom opäť to, čo ty si 

povedal, na to, že sa omeškal začiatok činnosti reštaurácie Ponorka. Na tom rokovaní bolo dohodnuté 

na základe aj návrhu, že optimálnou dĺžkou by bolo vzhľadom na preinvestované náklady, vzhľadom 

na oneskorený nástup, predĺženie tejto nájomnej zmluvy do 31.12.2031. 

 

Bc. Gedeon: 

Ja by som sa k tomu  chcel takisto trošku spýtať. Teraz .... nezrozumiteľná interpretácia, bol covid, že 

to potrebujeme predlžiť. Teraz vidím, že už je tam v tej reštaurácii len OTP, resp. neviem, aký režim 

tam dali, čiže je obmedzené. Čiže kedy klesnú tržby, resp. príde k zatvoreniu, zas požiadajú, zas 

predlžíme, aby si vykompenzovali straty? 

 

PhDr. Čižmár: 

Teraz som celkom neporozumel otázke. Režim OTP vyplýva z covid automatu, ktorý platí pre okres 

a to, čo uviedol aj pán poslanec a to, čo som nakoniec aj ja, keďže som to čítal aj v Dôvodovej správe 
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uviedol ako oneskorený nástup. Ten oneskorený nástup bol spôsobený pôvodne deklarovanou 

dohodou, kedy začne prevádzkovať škola túto reštauráciu, len to sa neplnilo, pretože nebolo to možné 

z dôvodu toho, že sa realizovala rekonštrukcia. Čiže toto nenadväzovalo na nejaké opatrenie zvonku. 

My sme jednoducho reštauráciu nemohli otvoriť, nemohli umožniť otvoriť skôr, kvôli tomu, že 

rekonštrukcia plavárne ešte prebiehala. Ale každá zmena, čo sa týka dodatku je predkladaná vám na 

schválenie. Aj v tomto prípade máte tu vymenované dôvody, boli prednesené na komisii a takisto aj na 

rade, kde sa o tom vecne diskutovalo a vy buď akceptujete alebo neakceptujete. Tu nehovoríme teraz, 

že kedykoľvek si oni prídu, oni reálne zdokladovali aj argumentujú tým, čo sme už hovorili, zvýšené 

náklady. Ak sa pôvodne tak, ako to je pri mnohých investíciách, kde sa pôvodne ráta s nejakým 

rozpočtom a vďaka neočakávaným skutočnostiam aj skutočnému stavu budovy zistí, že rekonštrukciu 

je potrebné rozšíriť, možno z pohľadu financovania navýšiť, tak je potrebné sa rozhodnúť, buď do toho 

ideme ďalej alebo to necháme len v tomto režime. Pán riaditeľ, škola, túto rekonštrukciu dotiahli do 

stavu, aký máte možnosť vidieť teraz. Je na vašom zvážení, či to akceptujete. Stále platí to, čo som 

povedal, toto momentálne nie je prioritný zdroj zisku pre školu. Po prvé, je to stále stredisko akéhosi 

duálneho vzdelávania, kde máte možnosť vidieť, že sa žiaci v rámci duálneho vzdelávania pripravujú 

na prax. Druhá vec, najväčší zdroj príjmov pre takýchto nájomcov organizovanie akcií je obmedzené, 

tzn. poskytuje len reštauračné služby a čo sa týka skutočnej doby trvania nájmu, tak ako je to 

deklarované aj v Dôvodovej správe, prvých osem mesiacov táto reštaurácia nevykonávala žiadnu 

činnosť práve z dôvodu toho, že rekonštrukcia nebola ešte ukončená a koniec – koncov k tomu prispel 

aj covid, pretože obmedzenia boli také, že bohužiaľ túto činnosť nebolo možné sprevádzkovať. Takže 

neviem, na čo smeruje tá otázka, možno sa potom treba opýtať pána riaditeľa. Ja za pána riaditeľa 

nerozhodujem.  

 

Mgr. Ostrožovič: 

No, ja by som chcel k tejto veci povedať asi len toľko, že mesto dostalo takúto dobrú ponuku, kde 

niekto iný zhodnotil priestor mesta tým, že vlastne ho vybudoval a obnovil ho. Ponúka podľa mňa 

z dostupných zdrojov, ktoré mám, bol som tam raz, takže mne veľmi chutilo, ale z dostupných zdrojov 

od obyvateľov viem, že naozaj tie služby sú na veľmi vysokej úrovni. Ja nechápem, o čom tu točíme. 

Čo chceme byť, akože nejakí, takí hamišní? Že čím skôr to ukončiť, aby sme my to zobrali? 

Spamätajme sa ľudia. To je normálny, korektný, férový vzťah, sú tam tie veci napísané. Ja 

jednoznačne som za. Všetko. 

 

Krucovčin: 

Dobrý deň všetkým. Tak ako, chcel by som sa tiež pripojiť k názoru Romana Ostrožoviča. Ja tiež 

osobne nechápem, prečo sa k tomu vraciame, resp. ak je požiadavka, ja si myslím, že to, čo dokázala 

škola a pán riaditeľ Partila ...nezrozumiteľná interpretácia. Koniec – koncov je to aj pre naše deti, to 

duálne vzdelávanie. Najväčší biznis, to všetci vieme, v reštauračných zariadeniach sú oslavy, svadby 

a nejaké tie akcie a skrz toho, že mesto Trebišov a pán primátor dohodli s pánom riaditeľom takéto 

podmienky aké dohodli, ja hovorím jedno, že je to niečo úžasné a my tu ideme rozoberať, že prečo im 

predlžujeme tie zmluvy. Akože nechápem to, ale na druhej strane je to každého osobný názor, ale 

hovorím ešte raz, klobúk dolu pred pánom riaditeľom Partilom.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ja už len doplním, že v prípade pána riaditeľa, resp. školy, strednej odbornej školy služieb a priemyslu 

tak, ako to bolo deklarované aj na rokovaniach, nie je problém oboznámiť vás aj s priebežným 

financovaním, resp. zabezpečením tejto reštaurácie. Vyjadril sa v tom duchu, že aj každoročne, resp. 

po nejakých intervaloch je schopný predostrieť, takže ak je takáto požiadavka, kľudne si môžete 

prizvať buď na stretnutie poslancov alebo na komisiu pána riaditeľa, aby predložil výšku oprávnených 

nákladov na celkovú realizáciu. Vie predložiť, takisto vie vám predložiť aj čísla, ktoré vyplývajú 

z poskytovaných služieb, ktoré v konečnom dôsledku, to je ten ďalší bonus, o ktorom sme nehovorili, 

sú naviazané aj na naše služby, lebo prevádzkujeme v tomto zariadení aj ubytovacie kapacity. Takže 

k tomu vlastne prispieva aj reštauračná časť, ktorá nám zabezpečuje servis. Takže z pohľadu vás 

poslancov, aby ste boli kompletne informovaní, takéto stretnutia nech sa zrealizujú, aby ste boli 

priamo informovaní zo zdroja, tzn. od prevádzkovateľa. Musím však povedať, že to len na záver, 
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neviem o nikom pán poslanec, jeden, druhý, ktorý by prišiel iniciatívne, alebo sa ponúkol teraz, že 

takúto investíciu bol ochotný zrealizovať na vlastné náklady a poskytnúť tento priestor v rozbehnutom 

režime po nejakých rokoch mestu. Zatiaľ „takého samovraha“ sme ešte nestretli tu v širokom okolí. 

Takže, keď nájdete, pokojne, pán riaditeľ povedal, on sa nebude brániť ak sa tu nájde niekto, kto je 

schopnejší, šikovnejší. Máme množstvo objektov v meste, keď príde takáto ponuka, kto z ruiny postaví 

takúto reštauráciu, ktorý si zoberie bremeno na seba, že bude tam prevádzkovať len menu, ktoré stojí, 

to iste viete 4 € a ceny poznáte v ponukovom liste a potom následne po tej modernizácii, špičkovej 

modernizácii, odovzdá toto všetko mestu, budeme len radi. Myslím, že máme dostatok objektov 

v meste, ktoré potrebujeme takto zrekonštruovať. 

 

Keďže sa už nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu,  zároveň upozorňujem, že na schválenie 

uvedeného bodu je potrebný súhlas trojpätinovej väčšiny všetkých poslancov, t. j. 15 hlasov.  Žiadam 

návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie MVDr. Ivan Hrdlík v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

uzatvorenie Dodatku č. 1 k Nájomnej zmluve zo dňa 01.06.2020 uzatvorenej medzi mestom Trebišov 

ako prenajímateľom a Strednou odbornou školou služieb a priemyslu sv. Jozafáta ako nájomcom, 

predmetom ktorého je zmena doby nájmu, a to do 31.12.2031. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 22) 

 

za: 19, proti: 0, zdržalo sa: 1, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 379/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

 

B o d  č. 26 

Dodatok č. 3 k Zmluve o nájme (Gréckokatolícka eparchia Košice) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 23 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

06. 11. 2007 uzatvorilo mesto Trebišov, ako prenajímateľ s Gréckokatolíckym apoštolským 

exarchátom, ako nájomca, ešte medzičasom došlo k zmene názvu nájomcu na Gréckokatolícka 

eparchia Košice Zmluvu o nájme v znení Dodatku č. 1 zo dňa 24. marca 2010 a Dodatku č. 2 zo dňa 

25. marca 2021, predmetom ktorej je užívanie predmetu nájmu – pozemok parc. č. 3667/1, 3667/3 

a 3667/4 a stavby súp. č. 1175 jedna z budov, v ktorej sídli cirkevné gymnázium za účelom 

zabezpečovania vyučovacieho procesu Cirkevného gymnázia sv. Jána Krstiteľa v Trebišove pre 

stredoškolské vzdelávanie žiakov. Zriaďovateľ cirkevného gymnázia – Gréckokatolícka eparchia 

Košice, nás požiadal o uzatvorenie Dodatku č. 3 k zmluve, predmetom ktorého bude zmena doby 
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nájmu, z doby neurčitej na dobu určitú, a to do 31.12.2051. Svoju žiadosť odôvodňuje tým, že budovu 

užíva na tieto účely už od roku 1995, v roku 2010 zabezpečil rekonštrukciu budovy pomocou 

štrukturálnych fondov so spoluúčasťou zriaďovateľa a mesto ako prenajímateľ nemá za obdobie nájmu 

investičný podiel na opravách, údržbe a rekonštrukčných prácach na objekte školy. Po 10 rokoch je 

však potrebná ďalšia obnova a rekonštrukcia budov, a teda istota nájomného vzťahu na 30 rokov 

umožní zriaďovateľovi školy - Gréckokatolíckej eparchii Košice, zrealizovať plánované a potrebné 

investície, ktoré súvisia s efektívnou správou budov, ich technickým zhodnotením ako aj použitím 

takých technických zariadení, ktoré umožnia šetrenie finančných prostriedkov na energiách 

a personálnom zabezpečení prevádzky školy, tzn. rekonštrukcia vykurovacieho systému a kotolne, 

rekonštrukcia osvetľovacích systémov, rekonštrukcia vnútorného nádvoria, vybudovanie 

multifunkčného ihriska, vybudovanie nového vstupu do budovy školy a spoločenskej zóny, 

vybudovanie parkoviska. Vzhľadom na vyššie uvedené vám predkladáme na schválenie Dodatok č. 3 

k Zmluve o nájme v znení dodatkov. Komisia výstavby a majetku na svojom rokovaní prerokovala 

uvedený materiál a odporúča ho schváliť. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča, zástupcu primátora o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.      

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala Dodatok č. 3 k Zmluve o nájme 

(Gréckokatolícka eprachia Košice) a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť 

tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a  zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. Aj v tomto prípade je na schválenie uvedeného bodu potrebný súhlas 

trojpätinovej väčšiny všetkých poslancov. Nech sa páči. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie MVDr. Ivan Hrdlík v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

uzatvorenie Dodatku č. 3 k Zmluve o nájme zo dňa 06.11.2007 v znení Dodatku č. 1 zo dňa 24.03.2010 

a Dodatku č. 2 zo dňa 25.03.2021, uzatvorenej medzi mestom Trebišov ako prenajímateľom 

a Gréckokatolíckou eparchiou Košice ako nájomcom.  

 
PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 23) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 380/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Po ukončení bodu č. 26 

primátor rokovanie  mestského   zastupiteľstva   prerušil  a    vyhlásil  krátku 5 minútovú                  

p r e s t á v k u.  

 

 

Po prestávke sa v rokovaní mestského zastupiteľstva pokračovalo bodom č. 27 

 

 

 

 

B o d  č. 27 

Zriadenie vecného bremena (TAJBA, a.s.) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 24 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove uznesením č. 68/2018 zo dňa 25.06.2018, schválilo uzatvorenie 

Zmluvy o uzavretí budúcej zmluvy o zriadení vecného bremena so spoločnosťou TAJBA, a.s. Na 

základe tohto uznesenia uzatvorilo mesto Trebišov s uvedenou spoločnosťou 16.07.2018 Zmluvu 

o uzavretí budúcej zmluvy o zriadení vecného bremena.  Predmetom zmluvy bola dohoda o zriadení 

budúceho vecného bremena k časti pozemku nachádzajúceho sa v katastrálnom území Trebišov, ktorý 

je vo vlastníctve mesta Trebišov a na ktorom budúci oprávnený zrealizuje stavbu vodovodnej prípojky 

a jej príslušenstva. Ide o napojenie stavby - areálu vo vlastníctve budúceho oprávneného na verejnú 

vodovodnú sieť. Pozemok parc. č. 4486/1 je pozemkom, na ktorom sa nachádzajú verejné 

komunikácie, t. j. ulice M. R. Štefánika a Cukrovarská. Pozemok je do značnej miery zaťažený 

rôznymi vedeniami inžinierskych sietí. Nakoľko TAJBA, a.s. ako budúci oprávnený, zrealizovala 

povolenú stavbu a jej presné zameranie dokladovala porealizačným geometrickým plánom, vyzvala 

budúceho povinného – mesto Trebišov na uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena. Vzhľadom 

na uvedené vám predkladáme návrh na schválenie zriadenia zmluvného vecného bremena.       

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.      

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala Zriadenie vecného bremena (TAJBA, a.s.) 

a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a   žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie.  

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie MVDr. Ivan Hrdlík v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

zriadenie vecného bremena in rem v prospech oprávneného – TAJBA, a.s., so sídlom: Železničná 2, 

044 14 Čaňa, IČO: 36 188 981, za jednorazovú odplatu 100,00 EUR, k časti pozemku nachádzajúceho 

sa v katastrálnom území Trebišov, registra C KN, parc. č. 4486/1, zastavaná plocha a nádvorie, 

o výmere 77 156 m², ktorého obsahom je povinnosť povinného – mesta Trebišov, strpieť umiestnenie 
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vodovodnej prípojky a jej príslušenstva na predmetnom pozemku, v rozsahu podľa Geometrického 

plánu na priznanie práva uloženia vodovodného potrubia na parcelách vo vyznačenom rozsahu, č. 

36587656-30/2021, vyhotoveného: LUPO-GEO s.r.o. Trebišov, so sídlom Jána Husa 1460/23, 075 01 

Trebišov, IČO: 36 587 656, zo dňa 21.05.2021, úradne overeného dňa 02.06.2021 pod G1-189/2021. 

 
PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 24) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 381/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

 

B o d  č. 28 

Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena (GREEN SIDE TV s.r.o.) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 25 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Investor stavby „Bytový dom GREENSIDE VI., Trebišov“ požiadal mesto Trebišov o uzatvorenie 

zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena na označené pozemky pre rozvody 

inžinierskych sietí, t. j. vodovod, kanalizácia, teplovod, NN elektrické rozvody, vrátane objektových 

prípojok. Jedná sa o pozemky v lokalite Sídliska Sever zastavané bytovými domami, resp. pozemok, 

na ktorom sa nachádza verejná komunikácia na Hodvábnej ulici. Tieto pozemky majú charakter 

verejného priestranstva, nejde  o stavebné pozemky. V súčasnosti sú zaťažené rozvodmi inžinierskych 

sietí. Komisia výstavby a majetku na svojom rokovaní prerokovala uvedený materiál a odporúča ho 

schváliť. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.      

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala Zmluvu o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena (GREEN SIDE TV s.r.o.) a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie 

schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  
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NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie MVDr. Ivan Hrdlík v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena k častiam nehnuteľností 

nachádzajúcich sa v katastrálnom území Trebišov, zapísaných na LV č. 4170, pozemkov registra C KN 

- parc. č. 4144/1, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 3463 m², ďalej parc. č. 4175/1, zastavaná 

plocha a nádvorie, o výmere 23482 m2 a parc. č. 4478, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 3005 

m², v rozsahu podľa priloženého situačného nákresu, v prospech budúceho oprávneného: GREEN 

SIDE TV s.r.o., so sídlom Partizánska 6093/12A, 071 01 Michalovce, IČO: 53 486 641, predmetom 

ktorého bude povinnosť povinného – mesta Trebišov, strpieť umiestnenie rozvodov inžinierskych sietí 

(kanalizácie, vodovodu, teplovodu, rozvodu NN elektrického prúdu) na uvedených pozemkoch, vrátane 

objektových prípojok. 

 

 
PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 25) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 382/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

 

B o d  č. 29 

Doplnenie lokalít do obstarania Zmien a doplnkov č. 7 Územného plánu mesta 

Trebišov 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 26 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Predkladaný materiál obsahuje návrhy na doplnenie obstarania Zmien a doplnkov č. 7 ÚPN mesta 

Trebišov, o ktoré požiadali žiadatelia v mesiaci august 2021 v priebehu spracovania zmien a doplnkov 

č. 7. Po konzultácii so spracovateľom návrhu Zmien a doplnkov územného plánu mesta Trebišov sa 

javí možné a účelné doplniť navrhované Zmeny a doplnky v dvoch lokalitách, ktoré máte popísané 

v prílohe č. 1 do aktuálne prebiehajúceho spracovania zmien. Predkladané návrhy sledujú komplexné 

využitie územia prostredníctvom vhodných investičných zámerov. Navrhované  predložené zmeny a 

doplnky  územnoplánovacej  dokumentácie nie sú v rozpore s verejným záujmom.   Obstaranie  

a schválenie  navrhovaných  zmien  je   nevyhnutnou   podmienkou  pre realizáciu plánovaných 

investičných zámerov. V súlade s par. 19 zák. č. 50/1976  Zb. o územnom plánovaní a stavebnom 

poriadku v znení neskorších predpisov budú náklady na obstaranie týchto zmien hradené žiadateľmi. 

Komisia výstavby a majetku na svojom rokovaní prerokovala uvedený materiál a odporúča ho 

schváliť. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča, zástupcu primátora o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.      
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Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala Doplnenie lokalít do obstarania Zmien 

a doplnkov č. 7 Územného plánu mesta Trebišov a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na 

uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

V súlade s § 30 ods. 1 a nasl. zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku 

v znení neskorších predpisov, doplnenie lokalít podľa prílohy č. 1 tohto uznesenia do obstarania Zmien 

a doplnkov č. 7 Územného plánu mesta Trebišov, ktoré boli schválené uznesením Mestského 

zastupiteľstva v Trebišove č. 278/2020 dňa 14. 12. 2020, a to na náklady žiadateľov podľa § 19 

stavebného zákona. 

 
PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 26) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 383/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

 

B o d  č. 30 

ZŠ M. R. Štefánika -  obnoviteľný zdroj energie 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 27 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ministerstvo životného prostredia Slovenskej republiky, ako riadiaci orgán pre Operačný program 

Kvalita životného prostredia, vyhlásilo výzvu so zameraním na zvýšenie podielu Obnoviteľných 

zdrojov energie na hrubej konečnej energetickej spotrebe Slovenskej republiky. Mesto Trebišov 

plánuje predložiť žiadosť o nenávratný finančný príspevok pre ZŠ na Ulici M. R. Štefánika 

v Trebišove. Celková plánovaná maximálna výška oprávnených výdavkov projektu je 880 000 EUR,   

t. j. stavebné práce, stavebný dozor a riadenie projektu. Maximálne žiadaná výška nenávratného 
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finančného príspevku činí 836 000 EUR. Maximálna výška spolufinancovania z vlastných zdrojov je 

44 000 EUR. Minimálna výška spolufinancovania zo zdrojov prijímateľa je 5% z celkovej sumy. 

Realizácia tohto projektu umožní rekonštrukciu zdroja tepla za účelom zníženia primárnej energetickej 

náročnosti v tejto budove. Návrh obsahuje zostavu 10 plynových tepelných čerpadiel fungujúcich 

systémom vzduch-voda s celkovým výkonom 757 kW. Návrh zdroja tepla vychádza z celkovej 

potreby tepla na vykurovanie objektov základnej školy. Po vykonaní výpočtov a analýz možno 

konštatovať, že pri poskytnutí dotácie 95% je návratnosť projektu približne 3 až 4 roky. Dôležitá je 

samozrejme aj ekologická stránka projektu, keď je pri prevádzke tepelných plynových čerpadiel 

produkovaných menej emisií. Finančná komisia predmetný materiál prerokovala a odporúča 

mestskému zastupiteľstvu schváliť v predloženej podobe.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča, zástupcu primátora o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.      

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala materiál ZŠ M. R. Štefánika – obnoviteľný 

zdroj energie a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

1. Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok a jeho spolufinancovanie pre projekt: „ZŠ 

M. R. Štefánika – obnoviteľný zdroj energie“, kód výzvy: OPKZP-PO4-SC411-2019-61. 

2. Spolufinancovanie projektu zo strany žiadateľa stanovené z celkových oprávnených výdavkov na 

projekt vo výške 880 000,00 EUR v sume maximálne 44 000,00 EUR. 

3. Financovanie prípadných neoprávnených výdavkov projektu. 

Maximálna výška celkových výdavkov na projekt:  880 000,00 EUR 

Maximálna výška nenávratného finančného príspevku:  836 000,00 EUR 

Maximálna výška spolufinancovania:    44 000,00 EUR 

 

 
PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 
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Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 27) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 384/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

 

B o d  č. 31 

Trebišov – revitalizácia vnútrobloku sídliska Sever – lokalita 1 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 28 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie Slovenskej republiky ako riadiaci orgán 

pre Integrovaný regionálny operačný program vyhlásilo výzvu so zameraním na zlepšenie 

environmentálnych aspektov v mestách a mestských oblastiach. Mesto Trebišov plánuje predložiť 

žiadosť o nenávratný finančný príspevok s celkovou maximálnou výškou oprávnených výdavkov 

projektu 287 174,46 EUR. Žiadaná výška nenávratného finančného príspevku činí 272 815,74 EUR. 

Výška spolufinancovania z vlastných zdrojov 14 358,72 EUR. Minimálna výška spolufinancovania zo 

zdrojov prijímateľa je 5% z celkovej sumy. Realizácia tohto projektu umožní regeneráciu vnútrobloku 

sídliska Sever v lokalite 1 na Ternavskej ulici s uplatnením ekologických princípov tvorby a ochrany 

zelene. Staré hracie prvky vo vnútrobloku budú odstránené. Súčasťou projektu sú aj sadové úpravy vo 

vnútrobloku. Nevhodne zasadené stromy budú odstránené, bude revitalizovaný trávnatý povrch. V 

rámci revitalizácie verejného priestranstva budú osadené prvky drobnej architektúry, ktoré sú 

výrazným prvkom dotvárajúcim urbanizmus a svojím stvárnením ovplyvňujú celkovú kompozíciu 

vnútrobloku. Zároveň budú vymenené aj viditeľné prvky verejného osvetlenia. 

Finančná komisia predmetný materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť 

v predloženej podobe.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča, zástupcu primátora o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.      

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala materiál Trebišov – revitalizácia 

vnútrobloku sídliska Sever – lokalita 1 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie 

schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie.  
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NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

1. Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie projektu „Trebišov – 

revitalizácia vnútrobloku sídliska Sever – lokalita 1“, realizovaného v rámci výzvy  

IROP-PO4-SC431-2021-65, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom mesta a 

platným programom rozvoja mesta. 

2. Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci. 

3. Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 14 

358,72 EUR. Spolufinancovanie projektu zo strany žiadateľa je stanovené z celkových 

oprávnených výdavkov na projekt vo výške 287 174,46 EUR v sume maximálne 14 358,72 EUR. 

4. Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta. 

Výška celkových výdavkov na projekt: 287 174,46 EUR 

Výška nenávratného finančného príspevku: 272 815,74 EUR 

Výška spolufinancovania: 14 358,72 EUR 

 

 
PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 28) 

 

za: 19, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 385/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

B o d  č. 32 

Trebišov – revitalizácia vnútrobloku sídliska Sever – lokalita 2 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 29 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Podobne ako v predchádzajúcom návrhu uznesenia, k tej istej výzve plánuje predložiť mesto Trebišov 

žiadosť o NFP s celkovou maximálnou výškou oprávnených výdavkov projektu 215 529,30 EUR. 

Žiadaná výška nenávratného finančného príspevku 204 752,83 EUR. Výška spolufinancovania z 

vlastných zdrojov 10 776,47 EUR. Minimálna výška spolufinancovania zo zdrojov prijímateľa je 5% 

z celkovej sumy. Realizácia tohto projektu umožní regeneráciu vnútrobloku sídliska Sever v lokalite 2 

medzi bytovými domami na Ulici Ternavskej a Hodvabnej s uplatnením ekologických princípov 

tvorby a ochrany zelene.  

Finančná komisia predmetný materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť 

v predloženej podobe.  

 

Nech sa páči, pán Ing. Duč so stanoviskom mestskej rady.      
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Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala materiál Trebišov – revitalizácia 

vnútrobloku sídliska Sever – lokalita 2 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie 

schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie.  

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

1. Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie projektu „Trebišov – 

revitalizácia vnútrobloku sídliska Sever – lokalita 2“, realizovaného v rámci výzvy  

IROP-PO4-SC431-2021-65, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom mesta a 

platným programom rozvoja mesta. 

2. Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci. 

3. Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 10 

776,47 EUR. Spolufinancovanie projektu zo strany žiadateľa je stanovené z celkových 

oprávnených výdavkov na projekt vo výške 215 529,30 EUR v sume maximálne 10 776,47 EUR. 

4. Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta. 

Výška celkových výdavkov na projekt: 215 529,30 EUR 

Výška nenávratného finančného príspevku: 204 752,83 EUR 

Výška spolufinancovania: 10 776,47 EUR 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 29) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 386/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 33 

Trebišov – revitalizácia vnútrobloku sídliska Sever – lokalita 3 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 30 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Mesto Trebišov v rovnakej výzve plánuje predložiť žiadosť o NFP s celkovou maximálnou výškou 

oprávnených výdavkov projektu 239 506,38 EUR. Žiadaná výška nenávratného finančného príspevku 

činí 227 531,06 EUR. Výška spolufinancovania 11 975,32 EUR. Minimálna výška spolufinancovania 

zo zdrojov prijímateľa je 5% z celkovej sumy. Realizácia tohto projektu umožní regeneráciu 

vnútrobloku sídliska Sever v lokalite 3 medzi bytovými domami na Ulici Hodvábnej Hurbanovej a 

Severnej s uplatnením ekologických princípov tvorby a ochrany zelene.  

Finančná komisia predmetný materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť 

v predloženej podobe.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča, zástupcu primátora o stanovisko mestskej rady.      

 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala materiál Trebišov – revitalizácia 

vnútrobloku sídliska Sever – lokalita 3 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie 

schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie.  

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Jindřich Sosna v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

1. Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie projektu „Trebišov – 

revitalizácia vnútrobloku sídliska Sever – lokalita 3“, realizovaného v rámci výzvy  

IROP-PO4-SC431-2021-65, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom mesta a 

platným programom rozvoja mesta. 

2. Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci. 

3. Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 11 

975,32 EUR. Spolufinancovanie projektu zo strany žiadateľa je stanovené z celkových 

oprávnených výdavkov na projekt vo výške 239 506,38 EUR v sume maximálne 11 975,32 EUR. 

4. Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta.  

Výška celkových výdavkov na projekt: 239 506,38 EUR 

Výška nenávratného finančného príspevku: 227 531,06 EUR 

Výška spolufinancovania: 11 975,32 EUR 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 30) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 387/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

B o d  č. 34 

Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Trebišov  č. 170/2021 

o určení výšky príspevkov v školách a školských zariadeniach 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 31 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Predložený návrh Dodatku č. 1 k VZN mesta Trebišov č. 170/2021 o určení výšky príspevkov 

v školách a školských zariadeniach vychádza z legislatívnej úpravy príslušných predpisov v školskom 

stravovaní a jeho financovaní pre zákonného zástupcu dieťaťa, resp. žiaka. Právnou zmenou zákona č. 

544/2010 Z. z. o dotáciách v pôsobnosti  Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny SR v znení 

neskorších predpisov sa s novým školským rokom 2021/2022 zužuje okruh oprávnených detí všetkých 

základných škôl, bez ohľadu na ich zriaďovateľa, na poskytovanie dotácie na podporu výchovy 

k stravovacím návykom dieťaťa pri uplatňovaní si nároku na sumu daňového zvýhodnenia. Od 01. 09. 

2021 dochádza k navýšeniu sumy uvedenej dotácie z 1,20 € na 1,30 € pre zákonom určené skupiny 

detí. Z toho dôvodu sa navyšuje príspevok k režijným nákladom pre zákonného zástupcu dieťaťa 

z doteraz platných 0,12 € pre I. aj II. stupeň ZŠ na 0,22 € na I. stupni a na 0,14 € na II. stupni ZŠ. 

Úhrada príspevku za stravovanie v materskej škole pre ich zákonných zástupcov - hmotná núdza, 

životné minimum a neuplatnenie daňového bonusu, predškoláci do 6 rokov,  bude predstavovať 0,07 € 

pri celodennej strave. Pri stravníkoch v rámci základnej školy, opäť hmotná núdza, životné minimum 

a neuplatnenie daňového bonusu, bude príspevok zákonného zástupcu 0,00 €. Dôvodom takto 

predkladaného návrhu dodatku k VZN je to, aby príspevok za stravovanie a teda úhrada zákonného 

zástupcu dieťaťa bola jednotná so štátnou dotáciou 1,30 € pre deti v zmysle § 4 ods. 3 písm. a), b) a c) 

zákona č. 544/2010 Z. z. o dotáciách a strava sa tak zabezpečovala za rovnakých finančných 

podmienok pre každé dieťa základnej školy bez rozdielu vekovej kategórie a sociálneho statusu 

dieťaťa pri dodržiavaní potravinových limitov.   

Tento návrh dodatku bol prerokovaný aj na úrovní komisie školstva, kultúry a športu a zároveň touto 

komisiou bol odporúčaný na schválenie mestskému zastupiteľstvu 
  

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.   

 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému 

nariadeniu mesta Trebišov č. 170/2021 o určení výšky príspevkov v školách a školských zariadeniach 

a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu. Zároveň upozorňujem, keďže ide o dodatok 

k všeobecne záväznému nariadeniu mesta, je na jeho schválenie potrebný súhlas trojpätinovej väčšiny 

prítomných poslancov. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Jaroslav Soták v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Trebišov č. 170/2021 o určení výšky 

príspevkov v školách a školských zariadeniach. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 31) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 388/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

B o d  č. 35 

Udelenie ceny mesta Trebišov 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 32 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, ako to máte uvedené v Dôvodovej správe, na túto cenu mesta je v aktuálnom roku 2021 

navrhnutý MUDr. Andrej Ferenčík. Životopis, jeho pracovné pôsobenie a prínos v rámci odbornej 

činnosti na medicínskej úrovni, máte predstavenú komplexne v Dôvodovej správe. 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.   

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala Udelenie ceny mesta Trebišov a odporúča 

mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie.  
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NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Jaroslav Soták v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

udeľuje 

v súlade s § 36 Štatútu mesta Trebišov, Cenu mesta Trebišov: 

MUDr. Andrejovi Ferenčíkovi,  

za priekopnícku a vysoko odbornú činnosť v oblasti medicíny a významné výsledky 

vedeckej, publicistickej a verejno-prospešnej činnosti.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 32) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 389/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

B o d  č. 36 

Návrh na udelenie Ceny predsedu Košického samosprávneho kraja 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 33 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Predložený návrh vychádza z úrovne a z dokumentov zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, 

ktoré na svojom 13. zasadnutí dňa 26. augusta 2019 v súlade so zákonom č. 302/2001 Z. z. 

o samospráve vyšších územných celkov v znení neskorších predpisov schválilo nové Zásady a postup 

pre udeľovanie verejných ocenení Košického samosprávneho kraja. 14. decembra 2020 zastupiteľstvo 

Košického samosprávneho kraja schválilo Dodatok č. 1 a 23. 04. 2021 Dodatok č. 2 k Zásadám 

a postupu pre udeľovanie verejných ocenení Košického samosprávneho kraja. Verejnými oceneniami 

v zmysle nových zásad vrátane dodatkov sú Cena Košického samosprávneho kraja, Čestné občianstvo 

Košického samosprávneho kraja, Historická osobnosť regiónu, Cena predsedu Košického 

samosprávneho kraja, Čestná cena predsedu Košického samosprávneho kraja, Prezentačná medaila 

Košického samosprávneho kraja, Ďakovný list predsedu Košického samosprávneho kraja a Pamätný 

list predsedu Košického samosprávneho kraja. Cena predsedu Košického samosprávneho kraja je 

verejným ocenením, ktoré udeľuje predseda Košického samosprávneho kraja za osobitný prínos 

pre rozvoj Košického samosprávneho kraja, za vynikajúce výkony, významné výsledky a  mimoriadne 

zásluhy vo vedeckej, vzdelávacej, technickej, umeleckej, športovej, publicistickej a verejnoprospešnej 

činnosti. Predseda túto cenu udeľuje na základe vlastného uváženia s prihliadnutím na návrhy 

poslancov Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, poslaneckých klubov Zastupiteľstva 

Košického samosprávneho kraja, mestských, miestnych a obecných zastupiteľstiev pôsobiacich 

v Košickom samosprávnom kraji, občianskych združení, vedeckých, športových, 

kultúrnych, vzdelávacích inštitúcií a vynikajúcich osobností Košického samosprávneho kraja. Na túto 

cenu je predložený návrh pána MUDr. Andreja Ferenčíka. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.   
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Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala Návrh na udelenie Ceny predsedu 

Košického samosprávneho kraja a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť 

tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie.  

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Jaroslav Soták v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

predloženie návrhu predsedovi Košického samosprávneho kraja na udelenie Ceny predsedu Košického 

samosprávneho kraja pre MUDr. Andreja Ferenčíka za celoživotný prínos a rozvoj v oblasti medicíny, 

chirurgie a laparoskopie na úrovni Košického kraja s celorepublikovým a medzinárodným dosahom, 

ako aj za vysokoodbornú prácu, zanietenosť pomáhať iným a spoluautorstvo pri významných 

chirurgických monografiách.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 33) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 390/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

B o d  č. 37 

Vzdanie sa členstva v Komisii bytovej Mestského zastupiteľstva v Trebišove 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 34 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Listom zo dňa 31.08.2021 sa Ing. Maroš Štefan písomne vzdal členstva v Komisii bytovej Mestského 

zastupiteľstva v Trebišove ku dňu 31.08.2021. Vzhľadom na uvedené vám predkladáme návrh 

uznesenia.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.   
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Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala Vzdanie sa členstva v Komisii bytovej 

Mestského zastupiteľstva v Trebišove a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie 

schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie.  

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Jaroslav Soták v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

vzdanie sa Ing. Maroša Štefana, Košická 1097/47, 075 01 Trebišov, členstva v Komisii bytovej 

Mestského zastupiteľstva v Trebišove, ku dňu 31.08.2021. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 34) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 391/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

B o d  č. 38 

Informatívna správa o stave rekonštrukčných prác na objekte Mestskej športovej 

haly 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 35 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Priebeh rekonštrukčných prác je zdokumentovaný tak v textovej ako aj obrazovej časti materiálu. 

Chcem aj upozorniť, že to, čo je deklarované  v tej písomnej časti už medzičasom v mnohých 

prípadoch zrealizované, takže tak, ako prebieha samotná rekonštrukcia podobne ako pri mestskej 

plavárni je možné sa oboznámiť priamo na kontrolných dňoch, ktoré sú pre vás organizované stále 

prvú stredu v každom mesiaci. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.   
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Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala Informatívnu správu o stave 

rekonštrukčných prác na objekte Mestskej športovej haly a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh 

na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie MVDr. Ivan Hrdlík v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu o stave rekonštrukčných prác na objekte Mestskej športovej haly. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 35) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 392/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

B o d  č. 39 

Správa o výsledku kontroly dodržiavania Všeobecne záväzného nariadenia mesta 

Trebišov č. 140/2015 a 164/2019 o miestnych daniach v časti – Daň za užívanie 

verejného priestranstva za roky 2018 - 2020 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 36 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tento aj nasledujúci materiál spracoval a predkladá hlavný kontrolór mesta, odovzdávam mu slovo, 

aby uviedol tento materiál. Nech sa páči. 

 

Ing. Princík: 

Dobrý deň prajem. Takže krátko k nedostatkom zisteným pri tejto kontrole. Celkovo sú nedoplatky 

dane za užívanie verejného priestranstva za kontrolované  roky nízke. Obyčajne sú zaplatené ešte 

v tom istom zdaňovacom období alebo nasledujúci rok. Väčšinou je to meškanie platieb stavebných 

firiem pri užívaní verejného priestranstva a to pri umiestnení skládok, stavebných materiálov, 
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stavebného odpadu a stavebných zariadení. Počas výkonu kontroly, správca dane evidoval nedoplatky 

u dvoch podnikateľských subjektov v roku 2020 a to za užívanie letných terás v celkovej výške  

508,82 Eur. Z toho jedna firma svoj nedoplatok už zaplatila. Zostal tam k dnešnému dňu už len 

nedoplatok 433,20. Druhým nedostatkom je trošku vážnejší nedostatok a to, že pri rozhodnutiach 

o vyrubení dane za užívanie verejného priestranstva, chýba vyznačenie základnej finančnej kontroly, 

čo je v rozpore so zákonom o finančnej kontrole a audite. Manuálne vyznačenie základnej finančnej 

kontroly na daňových rozhodnutiach je uznávam veľmi náročné hlavne, čo sa týka počtu týchto 

rozhodnutí najmä pri dani z nehnuteľnosti alebo pri vyrubovaní poplatkov za komunálne odpady 

a preto odporúčam, elektronický výkon základnej finančnej kontroly. Táto možnosť je popísaná už aj 

v metodickom usmernení k vykonaniu finančnej kontroly, ktorú vydalo ministerstvo financií v júli 

2020. Žiaľ, dodávateľa informačných systémov až postupne zavádzajú do svojich softvérov, túto 

možnosť výkonu elektronickej finančnej kontroly Cora Geo, ktorá je dodávateľom informačného 

systému pre mesto Trebišov, zatiaľ túto možnosť nemá, ale ako sa Ing. Podpinka informoval, takisto 

postupom času to bude nutnosť zaviesť. Všetko. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.   

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala   Správu o výsledku kontroly dodržiavania 

Všeobecne záväzného nariadenia mesta Trebišov č. 140/2015 a 164/2019 o miestnych daniach v časti 

– Daň za užívanie verejného priestranstva za roky 2018 – 2020 a odporúča mestskému zastupiteľstvu 

návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

 

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie MVDr. Ivan Hrdlík v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Správu o výsledku kontroly dodržiavania Všeobecne záväzného nariadenia mesta Trebišov č. 140/2015 

a 164/2019 o miestnych daniach v časti – Daň za užívanie verejného priestranstva za roky 2018 – 

2020. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 36) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 393/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 40 

Správa o výsledku kontroly hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

Trebišov v Základnej škole Ivana Krasku 342/1, Trebišov za rok 2020 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 37 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Aj tento materiál spracoval a predkladá hlavný kontrolór mesta, týmto mu odovzdávam slovo. 

 

Ing. Princík: 

Tiež zopár slov k nedostatkom zistených pri tejto kontrole. Tým prvým nedostatkom bolo, že počas 

piatich mesiacov bol prekročený limit pokladničnej hotovosti určený vo vnútornom predpise školy na 

vedenie pokladnice. Ten limit bol stanovený na 600 Eur. Odporúčam zvýšiť limit pokladničnej 

hotovosti vo vnútornom predpise minimálne na výšku 1000 Eur, aby nebol pravidelne prekračovaný. 

Ďalším nedostatkom bolo to, že výška nájomného určeného v nájomnej zmluve pre zubnú ambulanciu, 

ktorá je zriadená na škole, nie je v súlade splatným cenníkom služieb. Zmluvná cena bola síce vyššia 

ako je cena schválená v cenníku služieb a teda nedošlo ku škode na nájomnom ale cenník služieb si 

myslím, že ktoré schváli mestské zastupiteľstvo je potrebné dodržiavať. Podľa dohody s riaditeľom 

školy, bude dodatkom upravená táto zmluva a výška nájomného bude v súlade s cenníkom. Tretím 

nedostatkom je nesúlad v parcelách, hlavne v tých parcelách, ktoré spravuje škola. Parcely, ktoré 

tvoria podstatnú časť areálu školy, sú tam vymenované v tých záveroch, nie sú súčasťou školy a škola 

ich nevedie v evidencii spravovaného majetku. Naopak, iná parcela, ktorá je v okolí reštaurácie Čajka, 

kde voľakedy bolo nejaké pracovisko školy, kedysi dávno, v minulosti vyhorelo, tak je práve 

majetkom školy aj to s chybnou výmerou. Ďalej parcely, ktoré sú okolo areálu školy je potrebné zo 

strany mesta vysporiadať, lebo na viacerých parcelách sú tam prihradené pozemky a následne ich 

odovzdať do majetku školy.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.   

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. septembra 2021 prerokovala   Správu o výsledku kontroly hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Trebišov v Základnej škole Ivana Krasku 342/1, Trebišov za rok 2020 

a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

MUDr. Čeplíková: 

Chcela by som sa len spýtať, či je aj funkčná táto zubná ambulancia, lebo som vôbec prekvapená, že 

tam je a vidím, že naši spoluobčania chodia hore na oddelenie a kolegyňa má školu, čo chodí tam na 

ošetrenie.  

 

Ing. Princík: 

Podľa zmluvy je ambulancia funkčná a od začiatku tohto roku od 1. januára 2021  a to len dva dni 

v týždni v čase dvoch hodín, ale je to len pre žiakov školy, nie pre všetkých obyvateľov osady. To je 

zubár z Novosadu MUDr. Čermák. 

 

MUDr. Čeplíková: 

Nevieme absolútne o tom nič a viem, že školu má MUDr. Balážová.  

 

Ing. Princík: 

Voľakedy to tak bolo, že žiaci chodili na Základnú školu Gorkého na vyšetrenie. 
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PhDr. Čižmár: 

Bolo by dobre asi posunúť možno aj prostredníctvom oddelenia školstva tú informáciu priamo na 

zubné oddelenie, aby neboli nedorozumenia hlavne v otázke ošetrovania.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie MVDr. Ivan Hrdlík v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Správu o výsledku kontroly hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Trebišov v Základnej škole 

Ivana Krasku 342/1, Trebišov za rok 2020. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 37) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 394/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

B o d  č. 41 

Rôzne 

 
Ing. Čižmár: 

Do tohto bodu neboli predložené žiadne poslanecké návrhy. 

Zároveň mi dovoľte vás informovať, že v najbližších dňoch tak, ako ste už mali možnosť vidieť, 

prebieha niekoľko významných investičných akcií na území mesta. Začala investičná akcia, ktorá 

súvisí s vybudovaním kruhových križovatiek. Prvá začala konkrétne na križovatke ulíc M. R. Štefánika 

a Jána Kostru. Zároveň bude prebiehať rekonštrukcia a vytvorenie parkoviskových  plôch na 

Kutnohorskej ulici na mieste niekdajšej starej tržnice a takisto veľká investičná akcia súvisiaca 

s vytvorením nových parkovacích plôch a revitalizácia aj vnútroblokového priestoru na sídlisku Juh,  

ktorý dlhodobo interpelovala aj pani PhDr. Kereštanová, ako poslankyňa.  

Zároveň, v nasledujúcom roku 2022 budú pokračovať tieto investície vybudovaním veľkej kruhovej 

križovatky namiesto dnešnej svetelnej na Ulici Čsl. armády a zároveň na križovatke Vratnej a SNP, 

kruhová križovatka.  

V najbližších dňoch bude podpísaná Zmluva o dielo na realizáciu terminálu integrovanej osobnej 

prepravy, tzn. predpokladá sa začiatok už realizácie, veľkej rekonštrukcie celého staničného priestoru 

s vybudovaním nových nástupíšť budovy terminálu, takisto výstavbou parkoviskových plôch 

a rekonštrukcie cesty na Šrobárovej ulici plus celého priestoru, ktorý poznáte ako staničný priestor. 

V nedávnych dňoch nám došli zmluvy na podpis o poskytnutí dotácie a zároveň aj úveru na výstavbu 

78 nájomných bytov. Takže najbližšie obdobie bude poznačené investíciami, ktoré zahrnú nielen rok 

2021 ale z prevažnej časti aj rok 2022. Samozrejme pri týchto investíciách, myslím teraz kruhových 

križovatiek a nájomných bytov, budete do toho zainteresovaní aj vy ako poslanci, budeme sa snažiť 

pokračovať pri týchto investíciách s procesom spoločných kontrolných dní. Čo sa týka investície 
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terminálu integrovanej osobnej  prepravy, ktorý je investíciou železníc SR, budeme vás priebežne 

o jeho priebehu informovať.  

Zároveň vás chcem informovať, že najbližšie plánované mestské zastupiteľstvo sa uskutoční 13. 

decembra 2021.  

Teraz v mene vedenia mestskej polície si vás dovoľujem pozvať na pracovné stretnutie.  

 

 

 

 

B o d  č. 42 

Záver 

 

PhDr. Čižmár: 

Keďže program zasadnutia bol vyčerpaný, primátor poďakoval poslancom za účasť a spoluprácu 

a poprial ešte pekný zvyšok dňa.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

      PhDr. Marek Čižmár                                                              Mgr. Peter Sovák 

              primátor                                                                                   prednosta  

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ing. Jozef Gazdag              ................................................ 

 

MUDr. Iveta Čeplíková     ................................................   

 

 

 

 

 

 

Zapisovateľka: 

Mária Vašková  
 


